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Från Kanotförbundets stadgar 

 

SKFs vision 
- Idealitet utgör grunden för vår verksamhet som är väl spridd via våra klubbar,  

- kanot är ett naturligt alternativ i valet mellan olika idrotter, 

- vi har en väl utbyggd verksamhet där friluftsliv, motion och tävling lokalt såväl som 

internationellt är naturliga inslag.  

- våra medlemmar väljer fritt men mötet med kanot och utövandet är positivt,  

- vår utbildning i samverkan med andra stödjer verksamheten på alla plan,   

- allmänhetens kännedom om paddling är stor,  

- kontakterna med andra organisationer nationellt och internationellt är goda. 

  

 

SKFs Värdegrund 
- Svensk kanot kännetecknas av ett ledarskap som bygger på delaktighet, respekt för 

varandras roller och förmåga att kommunicera. 

- Vi ska vara öppna, välkomna alla och vi motverkar alla former av kränkande särbehandling. 

- Vi visar öppenhet inför förslag och förändringar. 

- Vi utför våra uppdrag efter bästa förmåga. 

- Vi bemöter varandra på ett respektfullt sätt. 

- Kanotidrotten ska ge livskvalitet, spänning, glädje och en positiv fritid. 

- Rent spel är en naturlig del all vår verksamhet. 

 

Idrottsrörelsens verksamhetsidé  
Antagen av riksidrottsförbundet finns att läsa på RF:s hemsida http://www.rf.se, där finns 

även andra viktiga policydokument som SKF och dess medlemmar ska följa.  

 

På SKFs hemsida, www.kanot.com, finns policydokument som kompletterar SKFs stadgar 

och regler. 

http://www.rf.se/
http://www.kanot.com/
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Styrelsen och central verksamhet 
 

Idrottsrörelsens och SKF:s vision, värdegrund och verksamhetsidé utgör grunden i vår 

verksamhet. Så även idrottens gemensamma grepp Strategi 2025 som passar oss inom kanot 

mycket väl. Oavsett förutsättningar och mål så vill vi erbjuda alla en bra verksamhet.  

Centralt skapar vi förutsättningar, lokalt och regionalt genomförs den praktiska verksamheten 

i våra klubbar och kanotcentraler och i samarbete med andra organisationer.  

”Vägen till framgång börjar med en inre glöd. Låt den brinna! ”Alla ska med” genom åren. 

Glädje, ständig utveckling, respekt, tillit och gemenskap ska prägla allt vi gör”.  

  

Beskrivning av styrelsens arbete: 
Ordförande: Maria Haglund 

Styrelseledamöter: Jessica Rosdahl, Lovisa Sandström, Lars Martinsson, Magnus Lindstedt,  

Robert Erlandsson och Staffan Strive. 

Adjungerad: Anders Danielsson, Generalsekreterare   

 

Styrelsen har haft tio fysiska styrelsemöten varav, ett 2-dagars, samt årsmötet och åtta 

telefonmöten. Mellan dessa har styrelsen arbetat med många områden exempelvis; 

 Värdegrundsfrågor och arbete med frågor om kränkande särbehandling. 

 Arbete med organisation och utveckling. 

 Fortsatt arbetet med målet Idrott hela livet. 

 Ekonomidiskussioner, förenkling av ekonomihanteringen och strävan mot lägre 

revisions och bokföringskostnader.  

 Hur vi kan öka intäkter och minska kostnader som inte är knutna till verksamhet är en 

ständig fråga. 

 Föreningsutveckling Dag Johansson, Jonas Forsmarks, Katinka Ingves och Fredrik 

Karlsson har fortsatt arbetat med att utveckla och genomföra utbildning, Vi har åter 

gjort ett starkt utbildningsår.   

 Kommunikation från respektive landslagsledning om allt från uttagningskriterier till 

information inför och efter aktiviteter.   

 Kontakter med SOK, SISU, RF, ICF, ECA, Svenskt Friluftsliv, Städa Sverige, 

Svenska spel, Idrottsalliansen, sportalliansen, Nyköpings kommun etc.   

 Ökat vår insats inom friluftspaddling i bred bemärkelse. Den tjänst vi kunnat 

finansiera via Svenskt Friluftsliv och de projekt vi beviljats har stärkt och utvecklat 

arbetet med friluftsanknuten paddling. 

 Utsett kontaktpersoner för olika aktiviteter och ansvarsroller inom SKF. 

Kontaktpersoner rapporterar till styrelsen. 

 Styr- och policydokument har setts över under året.  

 

Kommentar till den ekonomiska statusen och utvecklingen. 

Bokslutet innebär ett underskott på 310 821 kr mer än budget, totalt 337 975 kr. Nästan alla 

planerade aktiviteter har genomförts och några nya projekt har genomförts. Några av 

verksamhetskommittéerna har inte klarat budget. Visst överdrag på lönesidan kan förklaras av 

att vi åtgärdat den miss som skedde 2018 vad gäller avgifter till Collectum på ca 150tkr. Även 

några övriga släpande kostnader har lösts under året. Anläggningsregistret är nu 

synkroniserat. Vi har gjort en rensning i obetalda fakturor som nu minskat kraftigt genom att 

de flesta betalat men även att några har avskrivits. Vi har infört ett system för snabbare 

uppföljning av fakturor. Intäkten för Kanotcentraler nådde budget.  
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Sökta projekt från Svenskt Friluftsliv och RF har stämt väl överens med de mål styrelsen satt 

upp. Personalen har jobbat förtjänstfullt med projekten tillsammans med ideella krafter till en 

lägre kostnad än budget och flera mål har uppnåtts. Svenska Spel och Sportalliansen har 

bidragit med medel. Även några sponsorer har bidragit både med intäkter men främst med 

uteblivna utgifter. Intäkter på genomförd utbildning är klart över budget och antalet utbildade 

är högt. Antalet medlemmar har ökat men tyvärr har vi upptäckt att fakturering av några 

medlemsavgifter inte genomförts så 60 tkr har fakturerats för 2019, under 2020. 

 

Underskottet 2019 beror på en blandning av engångseffekter och överdrag av tilldelad 

budgetram. Kostnader för juridiskt stöd och kompetens gällande idrottens värdegrund har 

uppgått till 136 tkr. Ekonomin är en del men en minst lika viktig del är den resurs i form av 

tid och energi frågorna har tagit för styrelsen, anställda och ideella krafter. Det har ändå varit 

en helt nödvändig satsning för att klara de värdegrundsmål RF och SKF har beslutat om. 

 

Collectum och kostnader för juridiskt stöd är något högre än det underskott som redovisas. 

Målet var ett överskott 2019, att målet inte nåddes beror också på att några verksamhetsgrenar 

inte klarade sina budgetmål. Slätvatten är den gren som har störst avvikelse men även slalom, 

polo och forspaddling visar röda siffror om än inte lika mycket. En tydligare redovisning av 

skillnaderna och orsakerna kommer att presenteras separat. Kort kan sägas att avvikelserna 

handlar om överdrag men även om att en del poster inte belastat de projekt som angetts i de 

underlag som lämnats till bokföring, även det faktum att Post Nord inte levererat underlag har 

försenat budgetuppföljningen under året. Det finns avvikelser från budget som kan justeras 

med överföring mellan projekt men det är viktigt för framtida budgetar att utfallet speglar 

genomförandet. Ett antal åtgärder är beslutade. Det handlar om system för bokföring, digital 

redovisning av kortfakturor mm. Målet att underlätta för verksamhetskommittéerna att följa 

budget och för styrelsen att få snabbare återkoppling är fortsatt prioriterat. Drakbåt har gått 

under budget, de har ett tydligt mål att kunna köpa en Drakbåt 2020 för att utveckla 

verksamheten.     

 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen 
Planerade aktiviteter under 

kommande år 
Utfall 2019 

Införa ett årshjul för att 

underlätta för nya i 

beslutande position.  

Upprätta en lista med tidpunkter 

för avstämning.  

Arbetet påbörjat men inte 

slutfört. 

Fullfölja förenklingen av 

budget- och 

projektuppföljning.     

Fortsatt utveckling och 

tydliggörande av 

arbetsfördelningen inom 

Förbundet. 

Arbetet påbörjat men inte 

slutfört. T.ex. har en app 

för kortredovisning testats 

som vi förhoppningsvis 

kan använda 2020 

 

Upprätthålla det 

internationella samarbetet 

genom representation i 

internationella kommittéer 

och organ samt inom 

Norden. 

Fortsätta nominera svenskar till 

internationella poster och 

säkerställa att det Nordiska 

mötet genomförs, GS ansvarig. 

Det praktiska samarbetet sköts 

av respektive gren.  

Nomineringar inför ICF 

kongress 2020 är beslutade 

och på väg skickas in. 

Nordiskt möte har 

genomförts och en samlad 

motion till ICF är 

inskickad. 
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Bidrag och projektstöd för 

3-5 projekt söks från 

möjliga bidragsgivare. 

  

GS har ansvaret.    SKF har sökt och fått två 

projekt via Svenskt 

friluftsliv beviljade, ett 

Erasmusprojekt inom EU 

samt två projekt inom RF 

har beviljats. 

Etablera 

marknadskommittén.     

Utse en kontaktperson från 

styrelsen som är aktiv i 

Marknadskommittén. 

Styrelserepresentant är 

utsedd. Under året har 

fokus varit ett nytt 

klädavtal. 

RF:s mål knutna till 

Strategi 2025, 

inkluderande idrott och 

idrott hela livet.   

Livslångt idrottande ska vara en 

del i vårt gemensamma arbete.  

Strategi 2025 finns med i 

SKF:s arbete. Arbete pågår 

inom flera områden. 

Öka attraktiviteten inom 

SKF så att fler 

kanotuthyrare väljer att 

vara med som en godkänd 

KC. Långsiktigt vill 

styrelsen få alla 

kanotuthyrare anslutna i 

en takt på 5 % per år från 

ingångsvärde 73 anslutna 

kanotuthyrare. 

Genom kontakt med uthyrare 

som ännu inte är anslutna och 

fortsätta utveckla 

samarbetsnyttan i 

organisationen. Kansliet är 

ansvarigt. 

Vi har nya uthyrare 

anslutna. Idag är vi 90 

stycken vilket överträffar 

målet med råge (23 %).  

Öka antalet klubbar och 

säkerställa att de klubbar 

som är medlemmar 

uppfyller de krav som RF 

ställer.         

Fortsatt kontakt med våra 

befintliga klubbar och ta 

kontakt med föreningar som 

inte är medlemmar nu men har 

kanotverksamhet samt med 

personer som vill starta en 

förening. Utvecklaren är 

ansvarig. 

Under 2019 har en ny 

klubb anslutit sig till SKF. 

Några föreningar som inte 

längre uppfyller de krav 

RF ställer eller har haft en 

vikande/förändrad 

verksamhet har även 

begärt utträde under året. 

LOK stöd, SISU-

samverkan, medlemsantal 

i IdrottOnline och 

möjligheter att söka bidrag 

från ex RF 

Fortsätt informera klubbarna om 

vikten av att söka stöd, 

rapportera SISU studietimmar 

och lägga in alla medlemmar i 

Idrott Online. 

  

Antalet medlemmar har 

fortsatt att ökat. LOK-

stödsstatistiken är något 

lägre 2018 jmf med 2017. 

Vad gäller 

utbildningstimmar genom 

SISU har de arrangemang 

SKF haft ökat betydligt. 

Pga. systemuppdatering 

går det i dagsläget ej att få 

statistik på föreningsnivå.  

Fortsätta utbildningen av 

ledare som är grunden för 

att utveckla all vår 

verksamhet.          

Fortsatt söka ledare för alla 

uppdrag, funktioner och 

uppgifter som behöver lösas, 

med beaktande av 

jämställdhetsmålet. Här behövs 

insatser på alla nivåer inom 

SKF. Utvecklaren är en resurs. 

Vi har genomfört 

ledarutbildningar, de nya 

tränare vi rekryterat 

centralt har god kompetens 

inom relevanta områden. 

Även här gäller det 

fortsätta jobba med frågan.  
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Antalet och den 

geografiska spridningen 

av klubbar som erbjuder 

Parakanotverksamhet 

ökar. 

  

Samarbeta med RG, ICF, GIH, 

RF, Svenskt Friluftsliv m.fl. GS 

ansvarig. 

Samarbetena har fortsatt, 

vi har fler klubbar som 

erbjuder 

parakanotverksamhet. I 

och med breddningen av 

kommittén som numer är 

en mångfaldskommitté 

jobbar vi bredare med 

frågorna. 

Delta vid OS i Tokyo i 

våra olympiska grenar 

med minst en medalj. 

Satsa resurser på den verksamhet 

och de personer som kan 

uppfylla målet. 

  

Vi har en plats i sprint och 

en i slalom. Vi hoppas på 

fler platser i sprint. Vi var 

endast två hundradelar av 

en sekund från ytterligare 

plats redan vid VM. Vi 

hoppas även på att vi 

kvalar in med en plats till 

Paralympics. 

Skapa ett fungerande 

register för samtliga 

utmärkelser, 

vandringspriser etc. på 

internet, som förbundet 

ansvarar för. 

Slutföra påbörjat arbete.  

  

Arbetet pågår men är inte 

slutfört.     

  

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen 
Planerade aktiviteter under 

kommande år 
Utfall 2019 

Vi ska kunna genomföra 

internationella tävlingar i 

våra tävlingsgrenar.  

  

Fortsatt utvidga samarbete med 

närliggande länder. Stimulera 

klubbar att se möjligheter. 

Utöver Nordiska 

Mästerskapen i Sprint har 

vi inte genomfört någon 

internationell tävling i 

Sverige 2019. 

Ordna en fungerande 

resultatdatabas på nätet 

där samtliga resultat från 

sanktionerade tävlingar 

lagras. 

Utse någon drivande att hitta 

långsiktig lösning. ERT har 

senare tids sprintresultat. 

Arbete har genomförts 

men vi har inte nått målet 

ännu. En utmaning är att 

samla gamla resultat. 

 I vårt arbete ska vi också löpande ge möjligheter till jämställt och jämlikt arbete.  

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Internationellt 

Internationella mästerskapsmedaljer seniorer 

 

Datum Kanotist/lag Gren Mästerskap Valör Disciplin/distans 

2019-07-13 Ania Zagorska Sprint U23 EM Silver K1 1000 m 

2019-07-14 Melina Andersson Sprint U23 EM Brons K1 500 m  

Internationell representation, ICF:  

 Magnus Karlsson i Freestyle 

 Stefan Gustafsson i Maraton 

 Bo Berglund i Medicin 

 Anna Bjerkefors sakkunnig inom Parakanot och ingår i sub-committee. 

 Johanna Rosén sakkunnig inom Parakanot och ingår i sub-committee. 

 Eva Lindmark i Polo 

 Ola Barthelson i Segling 

 Robin Magnusson, Drakbåt (IDBF, Technical Commission)  

Internationell representation, ECA: 

 Anna Bjerkefors och Johanna Rosén sakkunniga klassificering inom Parakanot. 

 

Centralt har Nordiskt samarbete på styrelse- och kommitténivå genomförts.   

 
Våra internationella kommittémedlemmar har fortsatt att driva utvecklingsfrågor och ta 

ansvar för det internationella samarbetet.  Eva Lindmark deltog på ECA-kongressen och drev 

våra frågor där. Dialogen med SSA om SUP är fortfarande bra och problemfri men 

internationellt fungerar inte dialogen mellan ICF och ISA. 

 

ICF Kanotpolokommittén (Eva Lindmark). 

1. Eva har fortsatt ansvar för anpassning av regelverket för U21, dam samt utvecklingsländer. 

Arbete pågår och syftar till regeländringar vid ICF kongressen under hösten 2020.   

2. Technical delegate för World games 2021 i Birmingham Atalanta  

3. Technical organizer av VM 2020. 

 

ICF Maratonkommittén (Stefan Gustafsson) 

Arbete runt en hållbar global utveckling av vår sport är ett fokusområde liksom kommande 

säsongs event och TV/media. Stefans stora projekt ICF Manual for Sport Presentation, blir 

alltmer populär, följer man den klarar man allt från högkvalitet TV eller livestream till 

skapande av häftiga upplevelser på arenan. En viktig fråga är också Coronavirusets 

konsekvenser. Sponsorer är också ett mål men tiden räcker inte till allt samtidigt. 

 

ICF Freestylekommitté (Magnus Karlsson) 
Deltagit i kommitténs årliga möte och VM-möte samt de månatliga Skype-möten som sker en 

gång i månaden. Magnus ansvarsområde i kommittén har varit “junior development”.  Han 

planerade och arrangerade ‘ICF Junior Development Camp’ som genomfördes veckan före 

VM och under VM veckan.  Lägret var det första av sitt slag och var så pass framgångsrikt att 

vi planerar att ha ett ‘development camp’ varje VM samt försöka få till en kortare version på 

världscuparna. Deltagarstatistik från lägret är ungdomar från tre kontinenter, 11 länder och 43 

ungdomar (Sverige deltog med tre K1H-juniorer).  
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ICF Medicinkommittén (Bo Berglund) 

Den nya IOC boken om kanotmedicin har kommit ut. Bo Berglund har varit med i ICF 

medicinska kommitté sedan 1989. Då inskränkte sig ICFs regler gällande doping till ”doping 

is forbidden”. Bo har under drygt 30 år bidragit till den starka utveckling vi sett gällande att 

motverka doping. 

 

ICF och ECA Parakanot (Anna Bjerkefors och Johanna Rosén) 

Anna och Johanna har fått två artiklar publicerade om kanot, en om va’a och en om kajak.   

 

The impact of impairment on kinematic and kinetic variables in Va'a paddling: Towards a 

sport-specific evidence-based classification system for Para Va'a. 

Rosén JS, Arndt A, Goosey -Tolfrey VL, Mason BS, Hutchinson MJ, Tarassova O, 

Bjerkefors A. 

J Sports Sci. 2019 Sep;37(17):1942-1950. doi: 10.1080/02640414.2019.1606763. Epub 2019 

Apr 22. 

  

Three-Dimensional Kinematics and Power Output in Elite Para-Kayakers and Elite Able-

Bodied Flat-Water Kayakers. 

Bjerkefors A, Rosén JS, Tarassova O, Arndt A. 

J Appl Biomech. 2019 Apr 1;35(2):93-100. doi: 10.1123/jab.2017-0102. Epub 2019 Jan 30. 

  

Johanna och Anna har också fått en artikel accepterad kring reliabiliteten av 

klassificeringssystemet för Va’a. "Inter-rater reliability of the new sport-specific evidence-

based classification system for Para Va’a" Rosén, J.S., Goosey-Tolfrey, V.L., Tolfrey, K., 

Arndt, A. & Bjerkefors, A. 

  

Anna var med som klassificerare under VM i Szeged i augusti 2019 med ICF. 

 

Anna var med på ICF paracanoe subcommittee, ett tredagarsmöte i januari 2019 om 

klassificering inom parakanot. Under året utvecklade vi även ett preliminärt 

klassificeringssystem för parakajak till kanotister med bland annat funktionsnedsättning i 

hand och arm. Klassificeringssystemet är framför allt till för att rekrytera nya aktiva till 

kanotsporten. 

  

Anna och Johanna har påbörjat ett projekt tillsammans med masterstudent Sara Dahlén, 

förbundsläkare inom parasport, om att kartlägga eventuella skador under Paralympics 2020 

samt vilka medicinska och preventiva åtgärder som görs innan stora mästerskap för 

parakanotister. ICF stöttar projektet och kommer att hjälpa till att skicka ut enkäter till 

samtliga idrottare. 

 

IDBFs Competition and Technical Commission (Robin Magnusson)  

Robin var race official på två mästerskap internationellt. På IDBF: s VM för landslag i 

Pattaya, Thailand i augusti och ICF:s klubblags-VM i Kiev, Ukraina i september 

IDBF: s Competition and Technical Commission, hade möte under VM i Pattaya. 

Robin deltog som Sveriges representant på IDBF: s kongress i Pattaya. 

Robin deltog tillsammans med Malin Johannesson och Lena Kråklind på EDBF: s forum och 

galamiddag i Milano i november. 

Robin har även deltagit på Riksidrottsförbundets träff för internationella representanter på 

Bosön i februari. 
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 Kommittéorganisation 

 

Kommitté Ansvarig på kansliet Kommittéordförande 

Slätvatten Elit Anders Danielsson/Dag 

Johansson 

Börje Andersson 

Slätvatten Bredd Dag Johansson  Magnus Mattsson Mårn 

Kanotslalom Elit Anders Danielsson  

Kanotslalom Bredd Anders Danielsson   

Freestyle/forspaddling/Rafting Anders Danielsson Maria Lindgren 

Kanotpolo Elit Dag Johansson Eva Lindmark 

Kanotpolo Bredd Dag Johansson Erik Malmborg 

Kanotsegling Dag Johansson Kalle Jonasson 

Drakbåt/Vaa   Dag Johansson/Anders 

Danielsson 

Birgitta Lagerholm/ 

Christoffer Carlsson tom 

september, Malin 

Johannesson från hösten. 

Friluftspaddling/ Rekreation Katinka Ingves, Fredrik 

Karlsson och Anders Danielsson 

Jonas Forsmark 

Surfski Dag Johansson Emma Levemyr 

Ståpaddling (SUP) Dag Johansson Peter Johansson 

Disciplin Dag Johansson Helén Lindblad Jonsson  

Utbildning Katinka Ingves, Fredrik 

Karlsson, Jonas Forsmark och 

Dag Johansson 

Anders Danielsson 

Marknad   Dag Johansson Lars Martinsson 

Media Dag Johansson Kommittékontakter 

Utrustning   Anders Karlsson (slätvatten)  

 

 

Särskilda verksamheter 

Krishantering Maria Haglund, Anders 

Danielsson 

Håkan Ekstedt 

Parakanot blev mångfalds-

kommittén under året 

Dag Johansson Mats-Erik Bjerkefors 

Ilona Lindblad/Jonsson 

Paddelpasset Anders Danielsson Jonas Forsmark och Fredrik 

Karlsson 

 



11 

 

Nyckeltal 

 
 2019 2018 2017 2016 2015 2014 2013  2012 

Anslutna föreningar 127 130 129 125 123 120 117  118 

Antal medlemmar 20 862 20545 20 077 18 450 17 142 16 040 

15 280 

IoL 

23 000 

 

13 928 

IoL 

22 500 

Licensierade kanotister 
Män/Kvinnor 

605 

398/207 

601 

393/208 

578 

383/195 

567 

382/185 

646 

450/196  

605 

455/150 
 

620 

463/157 

Anslutna 

Kanotcentraler 
90 73 86 86 96 104 97  122 

Antal LOK-klubbar 62* 69 73 69 67 64 61  58 

LOK deltagartillfällen 

(7-20 år) 
36912* 73126 73 113 73 419 65 429 69 822 70 362  75 446 

LOK deltagartillfällen 

(7-25 år) 
41 137* 80 493 82 953 78 995 72 021 77 061   

 
Utbildningstimmar, 

SISU Idrottsutbildarna 
i.u** 3 063 3 411 4 009 4 314 3 547 3 913 

 
3 641 

Unika besökare på 

kanot.com 
57 278 49 891            

 
  

Unika besökare på 

kanotguiden.com 
47 036 41 758           

 
  

* Endast statistik för vt 19 

** P.g.a. förändringar i IdrottOnline kan denna uppgift ej tas fram för 2019 

 

 

Anställningar 

Kansliet har varit utlokaliserat under året där hemmet varit ett huvudsakligt arbetsställe. 

Samarbetet sköts digitalt, via telefon och vid arbetsmöten.  

 Dag Johansson, Luleå, Utvecklare: 100 % arbetsplats Idrottens Hus, Luleå. 

 Jonas Forsmark, Julita (Katrineholm), Utvecklare: 20 % januari tom augusti, 

arbetsplats i Julita. 

 Anders Danielsson, Skellefteå, GS: 80 %. 

 Anders Karlsson, Örebro, Team Manager Sprint plus diverse kanslistöd: 75 %. 

 Katinka Ingves, Uttersbo (Linköping) på årsbasis 100 %. Finansierad av svenskt 

friluftsliv med inriktning på att utveckla vår friluftspaddling. 

 Fredrik Karlsson, Norrtälje på årsbasis 65 %. Finansierad till del av svenskt friluftsliv 

med inriktning på att utveckla vår friluftspaddling. 

 

Kanotgymnasiet 

 Mats Johansen och Hanna Plato 100 %, Danny Hallmén 85 % anställda av Nyköpings 

kommun. Ludwig Andersson arvoderad under hösten för slalom.   

 Raimo Vähäsaari, Nyköping, Husfar KG, lönebidragsanställning. Den del av 

lönekostnaden som SKF har täcks till största delen av Nyköpings kommun.  
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Kaptener 

 Per-Erik Rönnestrand, Förbundskapten Sprint & Para: 75 %. 

 Åsa Eklund, Förbundstränare Sprint & Para: 75 % i grunden men föräldraledig 25 % 

oktober tom december,  

 Peter Orban Förbundstränare Sprint: 30 %.   

 Marcus Oscarsson Förbundstränare Sprint: 20 %.   

Sofia Paldanius Förbundstränare Sprint & Para: 31,4 % från 1 oktober 

Förbundstränarna är finansierade av SOK till 112,5 %. 

 Mikael Westlén Fältanalytiker Sprint: 45 arbetsdagar finansierad av SOK.   

 Danny Hallmén, Förbundskapten Maraton: 15 % finansierat av en extern sponsor. 

 Sixten Björklund, Förbundskapten Slalom: 25 % 

 

Vi har även ansvariga personer i de olika grenarna varav några är arvoderade andra helt 

ideella. Vilka de är framgår under verksamhetsgrenens verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 

Idrottslyftet 
SKF beviljade 1 187 000 kr i föreningsstöd via Idrottslyftet under 2019. Totalt 79 olika 

projekt i 40 unika klubbar fick bidrag. ”Material” var den inriktning som i särklass blev 

beviljat mest pengar. Utöver material beviljades även pengar inom inriktningarna 

”Utbildning”, ”Mötesplatser” samt ”Utveckling av tävlingsformer”. Kansliet skötte det 

administrativa runt Idrottslyftet och styrelsen tog beslut om beviljade projekt. 2019 var det 

sista året med Idrottslyftet, fr.o.m. 2020 görs stödet om från RF:s sida vilket påverkar även 

klubbar anslutna till SKF. 
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Slätvattenskommittén bredd  
 

Ansvarig: Magnus Mattsson-Mårn 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Telefonmöten varje månad eller tätare.  

Höstmöte i samband med Mötesplats Mullsjö för planering kommande säsong.  

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Väl anpassat 

och samordnat 

tävlings- och 

lägerprogram 

 

Dialog med elit och 

arrangörer 

Tävlingsarrangörsträffen i samband med 

Kanotkonvent 2019. 

Närvaro på tävlingar. 

2. Fler fungerande 

arrangörer 

 

Arrangörsstöd Två tävlingsplatser tillkommit under året, 

båda mycket väl fungerande direkt. 

3. Mera slätvatten i 

media 

 

Webbsändningar, SM-

veckan. 

Webbsändningar fungerat på de flesta 

större tävlingarna. Shorttrack direktsänt i 

SVT från SM-veckan. Nations Challenge 

i Trollhättan direktsänt via 

proffsproducerad sändning. 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

4. Fler tävlande 

 

Fler utbildade tränare/ledare. 

Tävlingar, läger och träning 

som verkar i samma riktning 

och utvecklar sporten. Fler 

aktiva slätvattensklubbar och 

mer besättning i svenskt 

tävlingsprogram genom 

samverkan mellan förbund 

och klubbar. Fler tidigare 

aktiva tar tränaruppdrag. 

Samverkan tävlingsarrangörsträff 

och tränarkonvent i samband med 

kanotkonvent på Bosön. Mycket 

bra engagemang från arrangörer 

inför kommande säsong.   

Fortsatt utveckling har skett av 

IT-stödet till våra tävlingar. 

 
Övriga genomförda aktivitet för kommittén: 

1. Tävlingsarrangörsträff. 

2. Höstmöte i samband med läger i Mullsjö. 

3. Närvaro på tävlingar och läger. 

4. Gjort webbenkät på samtliga tävlingar under 2019 som grund för återkoppling och 

utveckling 2020 och kommande år. Genomgående god kritik av våra 

tävlingsarrangemang.  

 

 

 

Nedskrivet av: Magnus Mattsson-Mårn 
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Masterkommittén slätvatten 
 

På Nelos träningsanläggning i Portugal var cirka 15 masters under våren enskilt eller i mindre 

grupper. 

 

Under träningslägret på Flämslätt den 25-28 april med totalt 45 deltagare hölls ett 

årsmöte/riksting för masters. En styrelse valdes med Ove Emanuelsson som ordförande och 

ledamöter Lasse Heintz, Stefan Eriksson, Ulf Eriksson och Camilla Johansson. Beslutades att 

fortsätta med Svenska Mastercupen SMCY för H/D 27-55 och SMCÄ för H/D60+. 

Klubbtävlingen fortsätter som tidigare. Slätvattenkommitténs ordförande Magnus Mattsson-

Mårn var med och diskuterade mastersfrågor. Prisutdelning för 2018 års cuper förrättades.  

 

EM i maraton gick i Decize Frankrike. Ewa Levén blev silvermedaljör i D-65. Ove 

Emanuelsson vann K-2 H75 med Erik Borchgrevink Norge. I K-1 tog Ove en simtur. Geert 

Iven blev 12.a i H45. 

 

VM i sprint gick i Szeged Ungern. Dubbla guld till Robert Hedberg/Urban Höglund i K-2 

H60 200 m och 1000 m. Robert Hedberg vann 200 m före Urban Höglund i K-1 H60. Ove 

Emanuelsson blev bronsmedaljör i H75 K-1 1000 m och 5:a på 200 m. Stefan Eriksson blev 

7:a och Bengt Seger vann B-finalen i H55 1000 m och Stefan Eriksson blev 5:a på 200 m. 

Jörgen Thorén blev 7:a respektive 9:a på 200 och 1000 m C-1 i H45. 

  

Mastercupen SMCY vann Giangiacomo Bravo Växjö KC och i SMCÄ segrade Ove 

Emanuelsson Tibro KK. Klubbtävlingen vann Kungälvs KK.  

 

Här kommer lite statistik från årets cuper, de tre föregående åren inom parentes. 

Mastercuperna med åldersfaktorer har haft 9 (10, 12, 12) deltävlingar.  

SMCY har haft 50 (52, 65, 63) deltagare  

SMCÄ har haft 17 (19, 26, 22) deltagare, totalt 67 deltagare.   

Antal damer 6 (9, 12, 8).  

Antal målgångar var 125 (126, 176, 222)  

I klubbtävlingen deltog 31 (30, 38, 28) föreningar.  

 

Vi har genomfört 15 Veteran/Masterscuper sedan 2005 och i år har vi det lägsta 

deltagarantalet sedan starten. Flest deltagare hade vi 2009 med 151 deltagare som gjorde 442 

målgångar.                                                   

  

Vi har en grupp på Facebook som heter Svenska Masterkanotister. Magnus Henriksson 

bevakar mastersfrågorna i Slätvattenkommittén Bredd. 

 

 

 

Masterkommittén. 
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Maratonlandslaget 
 

 

Ansvarig kapten: Danny Hallmén 

 

Mål och måluppfyllelse,  

Målsättning 2019; 

Laget fortsätter uppmuntra besättningssatsningar, framför allt i damklassen. Under VM slåss 

truppen om topp 12-placeringar i K1 och topp 10-placeringar i K2. Vi har konkurrenskraftiga 

juniorer tävlandes vid EM. 

 

 Framför allt har herrarna i form av Joakim Lindberg och Emil Svensson bedrivit en 

besättningssatsning, med gemensamt vårläger och samträning under våren. Det gav 

en 6:e plats på VM och Sveriges bästa herresultat i seniorklass på maratondistans 

sedan 2005. 

 Resultaten har generellt varit goda under säsongen. Vid EM kom vi hem med 5st topp 

10-placeringar varav tre stycken topp 5! Från VM kom vi hem med en bl.a. 5:e, 6:e 

och 8:e plats. 

 På världscupen satsade vi på ett stort lag som kom hem med två medaljer (Guld: Karl 

Brodén och Brons: Rebecka Gustafsson Lönnroth), samt ytterligare elva topp 10-

placeringar. 

 Under året har vi satsat mer på juniorerna än planerat, vilket gett goda resultat på 

världscupen, EM och förhoppningsvis i framtiden. 

 Den största framgången lagmässigt var att vi till säsongerna 20/21 fått tillbaka 

landslagsstödet från RF. 

 

 

Processmål 2019 

-  Som ledning ska vi tillse rättvisa och adekvata uttagningstävlingar. 

-  Som ledning ska vi vara informativa och försöka skapa trygghet gentemot våra aktiva. 

-  Som ledning ska vi arrangera bra, förberedande träningsläger inför EM. 

-  Som ledning ska vi arbeta för att inspirera svensk kanot att börja och fortsätta med 

maraton. 

-  Som ledning ska vi vara involverade i utvecklingen och nytänkande kring 

landslagsdrivande och svensk kanotmaraton. 

-  Som aktiva, öka förståelsen för de fysiska kraven för maraton och utifrån det förädla sin 

träning. 

 

 Ledningen har arbetat med flera av processmålen, men i år inte fått till 

förutsättningarna för att arrangera förberedande träningsläger inför EM. Istället 

valde vi att satsa på större trupper till mästerskapen. 

    

Kommentar till aktiviteter: 

Läger hölls enligt plan, förutom det planerade VM-lägret som ströks för att hålla budgeten.  

Till hösten arrangerades ett delvis sponsrat träningsläger, utöver planerad verksamhet, med 

fokus på gruppsammanhållning och alternativ träning. Ett läger som ur både ledar- och aktiv- 

synpunkt var mycket lyckat. 
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Tävlingar 

Datum Plats Ledare Aktiv

a 

Transport Resultat 

30/5-2/6 Sandvika – WC 1 11 Buss K1S H ST – 8:a 

K1S D ST – 8:a 

K1J H ST – 1:a 

K1J H ST – 4:a 

K1J H ST – 7:a 

K1J H ST – 8:a 

K1J D ST – 3:a 

K1J D ST – 6:a 

K1J H – 4:a 

K1J H – 5:a 

K1J H – 8:a 

K1J D – 7:a 

K1J D – 8:a 

24-29/7 Decize – EM 1 8 Flyg K1S ST – 5:a 

K1S – 5:a 

K1J H – 10:a 

K2J H – 7:a 

K2J D – 4:a 

10/8 Bengtsfors – WCS 1 6 Bil K1S D – 2:a 

K1S H – 3:a 

K1S H – 4:a 

K1S H – 5:a 

24/8 Trollhättan – Nations 

Challenge 

1 10 Bil K1S D ST – 2:a 

K1S D ST – 3:a 

K1S H ST – 3:a 

K1J D ST – 2:a 

K1J D ST – 3:a 

K1J H ST – 2:a 

10-21/10 Shaoxing – VM 1 5 Flyg K1S D ST – 15:e 

K1S H ST – 5:a 

K1S H ST – 14:e 

K1S H – 8:a 

K1U23 H – 14:e 

K2S D – 11:e 

K2S H – 6:a 

 

Kommentar till tävlingar: 

Det har varit en mycket lyckad säsong med Världscupen, EM och DKM som succéer. Ett 

mycket lyckat VM i seniorklassen fick avsluta säsongen, som även säkerställde 

landslagsstödet från RF för kommande två säsonger. 
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Deltagare   

Aktiv Klubb 

Thea Sander Malmö Kanotklubb 

Rebecka Gustafsson Lönnroth Nyköpings Kanotklubb 

Agnes Klahr Huskvarna Kanotklubb 

Karl Brodén Nyköping Kanotklubb 

Emil Svensson Bråvikens Kanotklubb 

Johanna Johansson Lödde Kanotklubb 

Magnus Lindén Nyköpings Kanotklubb 

Hanna Höij Stockholms Kajakklubb 

Isak Forsberg Västerås Kanotförening 

Joakim Lindberg Finspångs Kanotklubb 

Hugo Lagerstam Malmö Kanotklubb 

William Berg Nyköpings Kanotklubb 

Martina Wedebrand Lidköpings Kanotklubb 

Eric Hedin Karlstads Paddlarklubb 

Nils Toresson Västerås Kanotförening 

Nedskrivet av Danny Hallmén 
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Ungdomslandslaget  
 

Ansvarig kapten: Conny Edholm och Jennie Halvarsson  

 

 

Läger/Samlingar 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

30/5-2/6 Breddläger Katrineholm 4 40 

28/7-1/8 NM-läger 2 20 

    

Kommentar till aktiviteter: 

Breddlägret i Katrineholm var med inriktning på besättning och det kom kanotister från hela 

landet. Målet med NM- lägret i Katrineholm var att ha roligt tillsammans, skapa en bra grupp, 

köra ihop besättningarna, träna riktigt hårt och förbereda raceplan m.m. inför NM. Det 

lyckades vi med riktigt bra och åkte med glädje därifrån. 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

10-11/8 NM Jönköping 2 20 Totalt 6 silver och 8 brons 

 

Stafett Mix Silver 

 

Tjejerna 
Silver K4 200, K4 500 och K4 1000 m 

Brons K1 500, K1 2500, K1 2500 m 

och K2 200 m   

 

Killarna 

Silver K1 500, K2 2500,  

Brons K1 200, K1 2500, K2 200m 

och K4 500m 

 

Kommentar till tävlingar: 

Vi samlades på fredag innan NM i Jönköping. NM gick bra och ungdomarna vann flest 

medaljer av de svenska lagen. Vi hade inte satt upp några ”medaljmål” utan mer ett 

”känslomål” med hela laget. Känslomålet var att ha roligt, stödja varandra, paddla så bra som 

möjligt utifrån sin egen förmåga. Det tyckte vi att vi lyckades med och det var en väldigt rolig 

tävlingshelg med ett härligt ungdomslandslag! 
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Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

NM LAGET 2019 

    

     Damer 

  

Herrar 

 

     Agnes Thor Bengtfors 

 

David Nilsson Kungälv 

Elin Höglund Brunnsviken 

 

Erik Persson Malmö  

Elin Nyman Lödde 

 

Hannes Wallerå Örebro 

Emelie Ferguson Örebro 

 

Hugo Lagerstam Malmö 

Julia Hansson Vaxholm 

 

Johan Myrberg Luleå 

Klara Råsten Lilja Vaxholm 

 

Kacper Przybyla Katrineholm 

Luise Sackbrook Jönköping 

 

Mathias Lindén Nyköping 

Matilda Wöhrer Bengtfors 

 

Philip Josefsson Näset 

Signe Claesson Växjö 

 

Viktor Larsson Jönköping 

Tilde Enger Vaxholm 

 

Vilgot Zeidlitz Stockholms PK 

 

 

Ledare som deltagit under säsongen   

Conny Edholm 

Jennie Halvarsson 

 

 

  

 

Nedskrivet av Jennie Halvarsson & Conny Edholm 
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Landslaget Sprint U18/Juniorer 
 

Ansvarig kapten: Michaela Jonsson Lindblad och Elina Linerudt 

 

Genomförda aktiviteter  
Läger (9 dagar) 

Datum Plats Antal ledare Antal aktiva 

23-24 mars 

 

15-18 juni 

 

2-4 augusti 

Nyköping, breddläger 

 

Luleå, EM-läger  

 

Nyköping, NM-läger 

2 

 

2 

 

2 

29 

 

7 

 

14 

    

Tävlingar internationella (9 dagar) 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

Resultat 

9-15 (11-

14) juli 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10-11 

augusti 

JEM Racice, 

Tjeckien 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NM, 

Jönköping 

2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2 

7 
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U18 D K2 500: Utslagna försök 

U18 D K1 1000: 7a A-final 

U18 D K1 500: 7a B-final 

U18 D K1 200: Utslagen i heat 

 

U18 H K4 500: 8a i B-final 

U18 H K2 1000: Utslagna i heat 

U18 H K1 1000: 4a B-final 

U18 H K1 500: 8a B-final 

U 18 H K1 200: Utslagen i semifinal 

 

U18 D K4 200 – brons 

U 18 H K1 500- silver 

U 18 D K2 1000- brons 

U 18 H K4 500- brons 

U 18 D K1 1000- brons 

U 18 D K2 5000- brons 

U18 H K1 1000- brons 

U 18 D K1 500- silver 

U 18 D K4 500-brons 

U 18 H K1 200-brons 

U 18H K4 1000- silver 

 

 

Tävlingar nationella kapten på plats (12 dagar) 

Datum Plats  

11-12 maj 

 

8-9 juni 

 

16-21 juli 

 

31aug-1sep 

Jönköping 

 

Hofors 

 

Nyköping 

 

Örkelljunga 

Vårregattan 

 

Tolvenregattan 

 

Sprint SM 

 

Höstregattan 
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Övrig tid för planering/sammanställning av resultat/administrativt/uttagningar/mejl/kallelser/ 

efterarbete/restid/förarbete etc. Utöver ovan i snitt ca 4h/ tävling/uppdrag/läger/efterarbete 

samt restid 1-2 dagar/uppdrag samt 2h/månad på kortredovisning. Ca 16 dagar. 

Totalt antal dagar lagd på juniorlandslaget säsong 2019 per kapten: 46 dagar. 

 

Deltagare i landslagsverksamhet, EJ breddläger inkluderat  

 

Aktiv Klubb 

Thea Sander 

Rebecka Gustafsson Lönnroth 

Martina Wedebrandt 

Rebecca Friedman 

Agnes Klahr 

 

William Berg 

Erik Andersson 

Karl Brodén 

Elias Blom 

Eric Hedin 

Oliver Malmsten 

William Erlandsson 

Gustav Fohlstedt 

Jesper Johansson 

Malmö 

Nyköping 

Lidköping 

Brunnsviken  

Huskvarna 

 

Nyköping 

Nyköping 

Nyköping 

Luleå 

Karlstad 

Katrineholm 

Stockholms PK 

Stockholms PK 

Karlstad 

 

 

Nedskrivet av Michaela Jonsson Lindblad och Elina Linerudt 
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Elitkommittén Slätvatten  
 

Ansvarig:  Börje Andersson 

Ledamöter:  Jennie Halvarsson 

Kontaktperson: Anders Danielsson och Dag Johansson.   

 

Beskrivning av arbetet inom slätvatten:   

Den praktiska verksamheten med planering och genomförande har skötts av de anställda 

personerna utifrån deras roller. Kommitténs uppdrag har fokuserats på arbetsledning, 

bollplank till de anställda/arvoderade inom organisationen. Fokus har legat på att säkra att alla 

poster är tillsatta, att avtal upprättas och en långsiktighet i organisationen säkras. Det ingår 

även att säkra att det finns fordon att tillgå för att driva verksamheten praktiskt.  

 

Tränarna har avtal över OS och i några fall fram till 2024. Även Team manager är förlängt till 

2022. En ny buss är leasad, en buss är köpt och en tredje såld.  

 

Jörgen Westerlind har gjort ett stort jobb med information och media i alla former. Han stöttar 

även lägerverksamheten genom att vara ledare ute i fält. 

 

Per-Erik Rönnestrand har skött den ”dagliga dialogen” med SOK/RF/Paralympiska förbundet.  

 

Börje har organiserat en höstträff för utvärdering av säsongen och dialog med de aktiva.  

 

Spegling av den pratiska verksamheten sker under de olika lagens verksamhetsberättelser. 

  

Transporter, bokningar och fordon ansvarig Anders Karlsson. 
 

Resurspersoner säsongen 2019 

Förbundskapten Per-Erik Rönnestrand 

Team manager: Anders Karlsson  

 

Tränare A-lag & U23,till stor del finansierat av SOK, Åsa Eklund, Marcus Oscarsson, Peter 

Orban och från oktober Sofia Paldanius samt Mikael Westlén (Fältanalytiker). 

 

Forskare Hans Rosdahl, Anna Bjerkefors och Johanna Rosén.   

Maraton Danny Hallmén 

Juniorer Michaela Lindblad Jonsson och Elina Linerudt 

NM med U21/U16 Conny Edholm och Jennie Halvarsson 

 

  

  

 

Nedskrivet av Anders Danielsson efter dialog med Börje Andersson 
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Landslaget Sprint och Para senior, sprint U23 och U21 
 

 

Ansvarig kapten: Per Erik Rönnestrand 

Team Manager: Anders Karlsson  

Coach: Peter Orban 

Förbundstränare: Åsa Eklund, Markus Oscarsson 

Fältanlytiker: Mikael Westlén 

Support Staff: Jörgen Westerlind, Pål Pålsson, Hans Rosdahl, Jörgen Sandberg, Anna Åberg, 

Anette Johansson, Thomas Lindberg, Juan Alonso, Tobias Elgh  

 

Vision för Sprintlaget: 

Sverige strålar av självförtroende, goda prestationer & stark laganda. Mästerskapsmedaljer 

(EM, VM & OS) både på herr- & damsidan  

Ha kapacitet att vara i topp 6 på samtliga K-distanser på EM, VM & OS. 

 

Prestationsmål 2019  
Att de aktiva förbättrar sin snittid på 200, 500, 1000 och 5000m jämfört med 2017 och 2018. 

 

Resultatmål 2019  
Tre mästerskapsmedaljer (U23 och Senior). 

Tre kanoter (K1 alt. K2 alt. K4) som kvalat till OS. 

A-final platser på 200m, 500m & 1000m på WC, EOG alternativt VM. 

 

Utfall: 

Två mästerskapsmedaljer (Sprint 2st) + (3 st WC medaljer) 

En (K1) kanot klar för OS. 

A-finaler på 200 och 500 men inte på 1000 m. 

 

Tävlingsmål 

Utveckla mästerskapskompetens - d v s prestera som bäst på mästerskapen med fokus på 

tidpunkten runt VM, OS (gäller både ledare & aktiva).  

 

Träningsmål 

Kvalité och kontinuitet på träningen i vardagen. 

Utveckla besättningskompetensen - kunna sitta på alla positioner, köra olika sträckor, duktig 

på att växla mellan K1 och besättningsteknik.  

Att varje aktiv är huvudpersonen i sin egen satsning - d v s håller i rodret & tar fullt ansvar för 

sin satsning.   

Börja utveckla ett träningscenter i Sverige. 

 

Gruppmål 
Skapa ett lärande, öppet & optimalt utvecklings- & prestationsklimat. 

Lära av varandra och dela med sig av sin kunskap och erfarenhet. 
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Genomförda aktiviteter  
 

Läger/Samlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal aktiva Resurs 

8 jan-21 jan Skidläger Östersund 1 st 4 st  

16feb-24 mars Vårläger 1 Florida  4 st 17 st 1 st 

11-21 april Vårläger 2 Montebelo Portugal 3 st 19 st  

16-20 juni U23 EM Läger 3 st 9 st 2 st 

Mars/Maj Fysiologiska Tester Bosön 2 st 12 st 1 st 

4-10 aug VM Läger Senior Vaxholm 4 st 14 st 2 st 

21-24 maj WC läger Duisburg Tyskland 4 st 9 st 1 st 

26-28 juli NM Läger U21  Jönköping 2 st 12 st  

21 nov-12 dec Höstläger Port Charlotte Florida 1 st  7 st  

 

Lägerplanen bygger på resurser och behov av att vara förberedda för att prestera på 

internationella tävlingar. Lägren genomförs med en stram ledarbemanning som gör ett 

fantastiskt jobb men blir väldigt slitsamt för involverade ledare. 

 

 

Tävlingar 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

23-26 

maj 

WC1 

Poznan 

Polen 

3 st 13 st 2 st Joakim Lindberg 3a A-final K1 5000m 

Henrik Strand 10a A-final K1 5000m 

Julia Lagerstam 5a A-final K1 5000m 

Moa Wikberg/Albert Petersson 4a 

Semifinal K2 Mix 500m 

Martin Nathell/ Melina Andersson 6a 

A-final K-2 Mix 500m  

Martin Nathell/ Albert Petersson 1a B-

final K2 1000m 

Melina Andersson/Moa Wikberg/Julia 

Lagerstam/Anna Zagorska 7a B-final 

K4 500m 

Joakim Lindberg/Henrik Strand 3a B-

final K2 500m 

Theodor Orban/ David Johansson4a 

B-final K2 500m 

Moa Wikberg/Melina Andersson 8a 

B-final K2 500m 

Theodor Orban 6a C-final K1 200m 

Petter Menning 9a A-final K1 200m 

Linnea Stensils 4a A-final K1 200m 

Martin Nathell 3a C-final K1 1000m 

Albert Petersson 4a C-final K1 1000m 

Melina Andersson 9a B-final K1 200m 
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Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

31maj-2 

juni 

WC 

Duisburg 

Tyskland 

3 st 13 st 2 st Joakim Lindberg 3a A-final K1 5000m 

Martin Nathell 14 A-final K1 5000m 

Linnea Stensils 11 A-final K1 5000m 

Melina Andersson/Dennis Kernen 5a 

Heat K2 500m Mix 

Linnea Stensils/Theodor Orban 5a 

Heat K2 500m Mix 

Linnea Stensils 6a A-final K1 500m 

Martin Nathell/Albert Petersson 6a B-

final K2 1000m 

Melina Andersson/Moa Wikberg/Julia 

Lagerstam/Anna Zagorska 2a B-final 

K4 500m 

Theodor Orban/Henrik Strand/Erik 

Sandbacka/David Johansson 7a 

Semifinal K4 500m 

Moa Wikberg 4a B-final K1 200m 

Petter Menning 2a B-final K1 200m 

Anna Zagorska 7a A-final K1 1000m 

Linnea Stensils 3a A-final K1 200m 

Martin Nathell 5a C-final K1 1000m 

Julia Lagerstam 3a B-final K1 1000m 

David Johansson/Erik Sandbacka 9a 

B-final K2 500m 

Moa Wikberg/Melina Andersson 5a 

B-final K2 500m 

Albert Petersson 7a B-final K1 500m 

Joakim Lindberg 8a B-final K1 500m 

Joakim Lindberg 8a Heat K2 1000m 

Dennis Kernen 9a Semifinal K1 

1000m 

Henrik Strand/Theodor Orban 8a Heat 

K2 500m 

David Johansson 7a Heat K1 200m 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

25-27 

juni 

EOG 

Vitryssland 

3 st 8 st  Petter Menning 4a A-final K1 200m 

Linnea Stensils 4a Semifinal K1-200m 

Linnea Stensils 8a A-final K1-500m 

Martin Nathell Semifinal K1 1000m 

Joakim Lindberg 8a A-final K1 5000m 

Julia Lagerstam 12a A-final K1 

5000m 

Moa Wikberg/Melina Andersson 

Semifinal K2 500m 

Martin Nathell/Albert Petersson 

Semifinal K2 1000m 
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Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

11-14 

juli 

U23EM 

Racice 

Tjeckien 

2 st 10 st  Theodor Orban 1a B-final K1 200m 

Melina Andersson 4a A-final 

K1 200m 

Melina Andersson/Julia Lagerstam 6a 

A-final K2 500m 

Theodor Orban/Hugo Olofsson/Björn 

Linander/Fredrik Karlsson 7a B-final 

K4 500m 

Melina Andersson 3a A-final 

K1 500m 

Dennis Kernen 5a B-final K1 500m 

Dennis Kernen/Anton Andersson 6a 

B-final K2 1000m 

Anna Zagorska 2a A-final K1 1000m  

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

10-11 

augusti 

U21 NM 

Jönköping 

2 st 13 st  Alexandra Torudd 4a Final K1 200m 

Jonna Illovaara 5a Final K1 200m 

Fredrik Karlsson 5a Final K1 200m 

Hugo Olofsson 3a Final K1 200m 

Fredrik Karlsson 4a Final K1 500m 

Oskar Blad 6a Final K1 500m 

Paula Sackbrook/Moa Linden/Jonna 

Illovaara 3a Final K4 500m 

Fredrik Karlsson/Hugo Olofsson 3a 

K2 500m 

Dennis Kernen/Vilgot Vestberg 6a 

Final K2 500m 

Alexandra Torudd 5a Final K1 1000m 

Paula Sackbrook 6a Final K1 1000m 

Dennis Kernen 3a Final K1 1000m 

Anton Andersson 4a Final K1 1000m 

Alexandra Torudd/Paula Sackbrook 4a 

Final K2 1000m 

Moa Lindén/Josefin Malmsten 5a K2 

1000m 

Anton Andersson/Vilgot 

Vestberg/Adam Wedebrand/Dennis 

Kernen 4a Final K4 1000m 

Dennis Kernen/Anton Andersson 5a 

Final K2 5000m 

Vilgot Vestberg/Adam Wedebrand 6a 

Final K2 5000m 

Oskar Blad/Hugo Olofsson 9a K2 

5000m 

Jessica Löf 7a Final K1 5000m 

Josefin Malmsten 9a Final K1 5000m 

Moa Lindén 10a Final K1 5000m 
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Alexandra Torudd/Jonna Illovaara 3a 

Final K2 500m 

Moa Lindén/Paula Sackbrook 5a Final 

K2 500m 

Oskar Blad/Hugo Olofsson/Fredrik 

Karlsson/Dennis Kernen 4a Fianl 

K4 500m 

Alexandra Torudd 5a Final K1 500m 

Jonna Illovaara 6a Final K1 500m 

Fredrik Karlsson/Hugo Olofsson 2a 

Final K2 200m 

Oskar Blad/Anton Andersson 6a Final 

K2 200m 

Paula Sackbrook/Moa Lindén/Jonna 

Illovaara/Josefin Malmsten 3a Final 

K4 200m 

Dennis Kernen/Anton Andersson 3a 

Final K2 1000m 

Vilgot Vestberg/Adam Wedebrand 6a 

Final K2 1000m 

Anton Andersson 3a Final K1 5000m 

Adam Wedebrand 9a Final K1 5000m 

Alexandra Torudd/Jessica Löf 5a Final 

K2 5000m 

Moa Lindén/Josefin Malmsten 6a 

Final K2 5000m 

Jonna Illovaara/Paula Sackbrook 7a 

K2 5000m 

Alexand

ra 

Datum 

Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

21-25 

aug 

Sen VM 

Szeged 

Ungern 

5 st 11 st 2 st Joakim Lindberg 4a A-final K1 5000m 

Linnea Stensils 14 A-final K1 5000m 

Linnea Stensils 6a A-final K1 500m 

Martin Nathell/Albert Petersson 6a B-

final K2 1000m 

Theodor Orban/ David Johansson/ 

Martin Nathell/ Erik Sandbacka 7a 

Semifinal K4 500m 

Melina Andersson/Moa Wikberg/  

Julia Lagerstam/Karin Johansson 7a 

Semifinal K4 500m 

Petter Menning 6a A-final K1 200m 

Joakim Lindberg 6a B-final K1 1000m 

Moa Wikberg/Melina Andersson 5a 

B-final K2 500m 

Linnea Stensils 1a B-final K1 200m 

Anna Zagorska 5a Semifinal K1 

1000m 

David Johansson 2a C-final K1 500m 
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Helene Ripa 1a B-final KL 3 K1 200m  

 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal  

aktiva 

Resurs 

person 

Resultat 

12-14 sept Test Event 

Tokyo 

4 st 7 st 1 st Petter Menning 5a A-final 

K1 200m 

Linnea Stensils 2a A-final K1-

200m 

Martin Nathell 6a A-final K1 

1000m 

Linnea Stensils 7a A-final K1-

500m 

Martin Nathell/ Albert 

Petersson 6a B-final K2 1000m 

Moa Wikberg/Melina 

Andersson 3a B-final K2 500m 

Helene Ripa 7a A-final K1 KL 

3 200m 

 

 

På totalen har det varit en bra säsong. Flera ”stolpe ut” resultat har varit med oss under hela 

säsongen. Några skador som gjort att vi inte har kunnat gå för fullt. Vi fick färre medaljer än 

målsättningen och nådde inte riktigt målet med A-finaler på alla distanser. Vi genomför 

tävlingarna med en stram ledarbemanning vilket ger en trygghet där alla vet vad man ska göra 

och alla gör ett kanonjobb, men den blir också sårbar om någon blir sjuk eller inte kan vara 

med när vi är ute på plats. 

 

Ledare som deltagit under säsongen 

 

Per-Erik Rönnestrand Förbundskapten 

Peter Orban Coach 

Åsa Eklund Förbundstränare 

Markus Oscarsson Förbundstränare  

Jürgen Snell Fysio 

Per Pålsson Materialare/ transporter 

Anders Karlsson Team Manager 

Jörgen Westerlind Ledare/ mediabevakare 

Marcus Andersson Coach NM 

Alexandra Nielsen Coach NM 

Jörgen Sandberg Fysio SOK 
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Aktiva som tävlat för landslaget under säsongen   

Aktiva  Damer Klubb 

Linnea Stensils Vaxholms Kanotsällskap  

Karin Johansson Lidköpings Kanotförening 

Moa Wikberg Karlstad Paddlarklubb 

Melina Andersson Bråvikens Kanotklubb 

Julia Lagerstam Malmö Kanotklubb 

Anna Zagorska Bengtsfors Bois 

Alexandra Torudd Halmstad Kanotklubb 

Jonna Illovaara Bengtsfors Bois 

Paula Sackbrook Jönköpings Kanotklubb 

Josefin Malmsten Katrineholms Kanotklubb 

Moa Linden Nyköpings Kanotklubb 

Jessica Löf Tibro Kanotklubb 

Aktiva Herrar  

Petter Menning Vaxholms Kanotsällskap  

Martin Nathell Ängelholm Kanotklubb 

Albert Pettersson Södertälje Kanotklubb 

Henrik Strand Luleå Kajakklubb 

David Johansson Brunnsvikens  Kanotklubb 

Theodor Orban Lödde Kanotklubb 

Anton Andersson Nyköpings Kanotklubb 

Edvin Gulle Stockholms Paddlarklubb 

Hugo Olofsson Malmö Kanotklubb 

Fredrik Karlsson Jönköpings Kanotklubb 

Adam Wedebrand Lidköpings Kanotförening 

Vilgot Vestberg Lidköpings Kanotförening 

Oskar Blad Lidköpings Kanotförening 

Dennis Kernen Nyköpings Kanotklubb 

 

 

 

Nedskrivet av Per-Erik Rönnestrand 
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Drakbåtskommittén (berättelse för stöd och bredd) 
 

Ansvarig: Malin Johannesson 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Vi genomförde 4 telefonmöten, samt en fysisk träff i samband med SM i drakbåt. Vi har gjort 

och kommer även fortsättningsvis att jobba i vår kommittégrupp på Facebook.  

 

 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

1. Antal deltagare 

i träning 

 

Söka fler personer som vill 

träna drakbåt, både från 

andra kanotgrenar men också 

från andra idrotter. Målgrupp 

för nyrekryteringar i 

huvudsak 16-24 år bland 

senior/U24 och 40+ för 

masters. 

 

Vi har genomfört två nationella 

breddläger, ett i Timrå och ett i 

Malmö under 2019. 

 

Malmö Kanotklubb har fortsatt att 

arbeta med Pink Ladies och tävlat 

i flera internationella tävlingar. 

Nytt för 2019 är att Emilia Peetre 

är med i drakbåtskommittén för 

Pink Ladies räkning. 

 

Klubbarna Örnsberg och 

Mälarpiraterna erbjöd de 

respektive klubbarna att prova på 

varandras grenar under ett läger i 

Sigtuna. 

2. Antal 

deltagande i 

tävlingar 

 

Arrangera SM 2020 med nya 

klubbar och aktiva.  

 

Erbjuda möjlighet för 

klubbar att samtävla på 

någon/några av de hundratals 

tävlingar som finns årligen i 

Europa. 

 

Genomfört SM-tävlingar för sjätte 

året, med rekordmånga, tio lag där 

många nya aktiva och klubbar fick 

chansen att prova på. Denna gång 

körde vi SM ihop med sprint. 

Totalt cirka 140 personer. Med en 

final på både 200 meter och 500 

meter som var hur spännande som 

helst. För första gången kördes 

även herr- och damklasser. För 

första gången tog Indalsälven 

medalj på SM (i damklassen). 

Örnsberg vann samtliga klasser 

och distanser. 

3. Förbättrade 

träningsmöjligh

eter 

Uppmuntra klubbar att söka 

pengar via Idrottslyftet.  

Ca 220 st drakbåtsaktiva i 

verksamheten under 2019, med 

regelbunden drakbåtsverksamhet i 

sex klubbar. Nu siktar vi högre 

2020! 

 

Kungälv, Mälarpiraterna, 

Indalsälven, Malmö, Tibro och 

Örnsberg tränar drakbåt.  
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4. Förbättrade 

tävlingsmöjligh

eter 

Uppmuntra alla svenska 

klubbar med verksamhet att 

delta i drakbåts-VM för 

klubblag i Frankrike 2020.  

Malmö Kanotklubb har tävlat 

internationellt i Barcelona och 

EM i Sevilla. 

 

Örnsberg har tävlat på EM i 

Sevilla och VM i Kiev. 

5. Tränar- och 

tävlingsutbyte 

Samarbeta mellan Sveriges, 

Schweiz och Tysklands 

seniorlandslag under 2020. 

Utbytt kontakter för att etablera 

samarbete med flera länder.  

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Fler klubbar aktiva i 

träning i Sverige 

Uppmuntra klubbar att söka 

via pengar till material via 

Idrottslyftet  

Se ovan 

Fler klubbar aktiva i 

utländska tävlingar 

Uppmuntra klubbar att delta Se ovan 

Fler möjligheter till 

nationella tävlingar 

Försöka samordna träning 

och tävling med andra grenar 

Se ovan 

 
 

Nedskrivet av: Christoffer Carlsson, breddsamordnare 
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Drakbåtslandslagen 

 
Ansvarig kapten: Elin Thulin (senior), Åke Malmberg (50+) 

 

Genomförda aktiviteter, läger 

Datum Plats Antal 

ledare 

Antal 

aktiva 

6-7 Okt Bosön 4 15 

1-2 Dec Stockholm, Reimers 4 19 

23-24 Feb Bosön 4 11 

13-14 Apr Malmö (50+) 3 11 

4-5 Maj Stockholm, Reimers 4 16 

18-19 Maj Indalsälven (50+) 1 9 

18-19 Maj Kungälv 4 11 

29-30 Juni Stockholm 3 14 

20-21 Juli Nyköping (50+) 1 16 

3-4 Aug Tibro (50+) 1 13 

10-11 Aug Katrineholm 3 16 

    

Kommentar, 50+ 

Vi hade första samlingen i Malmö 13-14/4 där inriktningen låg mot att träna in starter och få 

känslan med fartlekar inledningsvis medan söndagen avslutades med race. Idén var sen att 

paddla vid de mindre klubbarna så alla fick känslan av att paddla på hemmaplan och visa upp 

oss på klubbarna. På SM i Nyköping var första gången vi var full besättning (10 open och 10 

mix). Sista lägret i Tibro körde vi även teambuilding och känslan i laget var bra. 

 

Kommentar, senior 

Vi startade året med ett fysläger på Bosön där andra fystestet utfördes samt att vi gick igenom 

kommande säsong och hur testrutiner osv. skulle se ut. Vi gick igenom teknik inom 

styrketräning och testade nya saker inom fysträning.  

Lägren i övrigt har handlat om samträning och teknikträning i båten. På samtliga läger har vi 

filmat och analyserat tekniken per paddlare tillsammans med den aktiva.  

Genomförda aktiviteter, tävlingar 

Datum Tävling, Plats Antal ledare Antal 

aktiva 

Resultat 

21-

25/8 

VM, Pattaya, 

Thailand  

1 (50+) 17 (50+) B-finaler (50+) 

21-

25/8 

VM, Pattaya, 

Thailand 

1 (som ej 

paddlade) 

19  Senior mix (10-manna) 
2000 m: 6a  

500 m: 9a  

200: 10a 

Senior herr (10- 

manna) 
2000 m: 10a  

500 m: 15e plats 

200: 15e plats 

20-manna mixed:  
1000m:17e plats 
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Kommentar, 50+ 

På VM ställde vi upp med 1 open lag och 1 mix lag. Känslan i laget var bra och alla kämpade 

väl men tyvärr var motståndet för starkt och vi nådde bara B-finaler. Sista B-finalen vann vi 

och avslutade VM som ett vinnande lag. 

Kommentar, senior 

Båda seniorbesättningarna gjorde de bästa loppen på 2000 m, vilket var kul då vi lagt in mer 

träning för 2000 m lopp denna säsong. På de andra distanserna lyckades båda besättningarna 

snygga till tiderna med ett flertal sekunder mellan första och sista loppet vilket kanske tydde 

på att det tog lite tid för oss att hitta in i det. Men motståndet var också denna gången hårt, 

framförallt från de asiatiska lagen och vi stod oss ändå väl jämfört med de europeiska.  

 

Deltagare, Seniorer   Deltagare, 50+ 

Aktiv Klubb  Aktiv  Klubb 

Alexander Johnsson Kungälvs KK  Anders Löf Tibro KK 

Christoffer Carlsson Örnsbergs KS  Annelie Hamrin Indalsälven IF 

Elin Thulin Kungälvs KK  Anny Östlund Malmö KK 

Emil Zeidlitz Örnsbergs KK  Emilia Peetre Malmö KK 

Erik Podda Grahn Kungälvs KK  Gent Fredriksson Nyköping 

Eva-Lisa Meldau Örnsbergs KS  Henrik Emanuelsson Tibro KK 

Filip Arvidsson Kungälvs KK  Jonas Alexanderson Malmö KK 

Frida Johansson Kungälvs KK  Lena Kråklind Tibro KK 

Frida Thörn Örnsbergs KS  Lena Steen Indalsälven IF 

Hanna Börjesson Kungälvs KK  Ola Gramer Örnsberg 

Jacob Nilsson Lödde KK  Per-Ola Nafgren Malmö KK 

Lucas Ahlin-Hamberg Stockholms PK  Shane Kennedy Malmö KK 

Linus Ahlin-Hamberg Stockholms PK  Sergej Sozinov Tullinge KF 

Ludvig Ahlin-Hamberg Stockholms PK  Suzanne Smith Malmö KK 

Nils Wikander Karls Örnsbergs KS  Tindra Gramer Örnsbergs KS 

Natalie Wilson Örnsbergs KS  Tom Mooe Indalsälven IF 

Rebecka Bergsten Örnsbergs KS  Åke Malmberg Malmö KK 

Tobias Antonsson Uppsala PK    

Tobias von Kronhelm Oxelösunds KK    

Kommentar, 50+ 

Nästa år satsar vi på VM i Indien och EM i Ukraina. Uttagningslägren börjar redan 2019, 5-

6/10 i Örnsberg och 2-3/11 i Malmö. Träningslägren kommer att förläggas till olika klubbar 

även nästa år. De vinnande lagen från 2019 års VM har studerats och inför 2020 kommer mer 

fokus att ligga på styrka med mycket individuell träning. 

Kommentar, senior  

Uttagningarna är grundade på fystester, teknik och samträning under lägren. 

 

Ledare under året 
Birgitta Lagerholm, förbundskapten (första delen av året) 

Elin Thulin, förbundskapten (efter Birgitta) 

Ludvig Ahlin-Hamberg, landslagstränare  

Malin Johannesson, lagledare  

Åke Malmberg, Förbundskapten 50+  

Nedskrivet av Elin Thulin & Åke Malmberg 
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 Forspaddlingskommittén (stöd och bredd) 
 

 

Ansvarig: Maria Lindgren 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 
Kommittén har genomfört större delen av sitt arbete genom Zoom-möten. Fysiska möten har 

gjorts i samband med Norrlandsturen, Ungdomslägret i Lissfors och Svenska Mästerskapen i 

Freestyle. Kommittén har kallat till möten löpande under året, mellan dessa har individuellt 

arbete utförts för att uppfylla målen som kommittén satt. 

 

Forspaddlingskommittén verkar främst som det centrala organ som promotar forspaddling i 

Sverige. Sprider nyheter om att ombyggnationer i forsar görs för att skapa träningsplatser och 

marknadsför forspaddlingsevent och framgångar i de olika forsdisciplinerna genom både 

kanalerna som Forspaddlingskommittén styr på Facebook, men även i lokala grupper för 

lokala forspaddlare på Facebook. Vi genomför även ett barn- och ungdomsläger i Dalarna 

varje år. 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

1. Skaffa fler 

deltagare 

 

Göra personliga utskick 

Skaffa sponsorer 

 

Utskick genom Facebook görs för 

Forspaddlingskommitténs events. 

 

Bra samarbete med Kajaktiv som sponsor. 

2. Tävlingar 

 

Master of Water 

SM Freestyle 

SM Kajakcross 

Master of water blev inställt pga. att aktuell 

klubb arrangerade SM. 

 

Total-SM (SM i freestyle, kajakcross, 

störtlopp och slalom) arrangerades av Floda 

Forsfarare. Arrangemanget var lyckat med 

deltagare från hela Sverige. Värdefullt att 

tävla och umgås över de olika 

forsdisciplinerna.  

3. Läger 

 

Norrlandsturen 

Ungdomsläger i Lissfors 

Familjehelg 

Ungdomsläger i Åmsele 

 

Norrlandsturen bra väder och bra vattennivå. 

Runt 30 paddlare från Sverige och Finland 

på plats.  

 

Ungdomslägret i Lissfors växer för varje år. 

Både deltagare, föräldrar och sponsorer är 

supernöjda. 2019 års läger slog rekord i 

antalet deltagare med 21 deltagare. Stort 

växande intresse för freestyle på lägret, 

vilket lovar gott för framtiden. 

 

Familjehelgen en uppskattad, återkommande 

tradition. Flertal ”gamla” forspaddlare som 

fått ny energi genom att träffas och paddla 

med sina barn. 
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Ungdomsläger som samarrangeras med 

Åmsele FP i Åmsele med 13 deltagare från 

hela landet som paddlade kanotslalom, 

freestyle samt turpaddling. 

 

Samarrangerat Vårlek och Höstlek med  

Kanotklubben Ljusnan. 

 

Samarrangerat Åre Whitewater Festival och 

Forsfest 2019 med Årekanotisterna. 

4. Teknikkliniker 

och 

examinationer 

i paddelpass 

Examination 

paddelpasset i Åre 

 

Ledarkurs i Freestyle 

Genomfört rött och svart examination i 

paddelpasset med instruktör från England. 

 

Ledarkurs i Freestyle genomfördes 

tillsammans med Dennis Newton 

(Storbritannien). 8 deltagare (från 

Kanotklubben Strömstararna, Floda 

Forsfarare, Uppsala Paddelklubb, 

Linköpings Kanotklubb, Falu Kanotklubb) 

med spridda erfarenheter men med Dennis 

expertis så fick alla värdefulla lärdomar att 

ta med sig hem till sina klubbar. 

 

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och resultat 

5. Antal 

deltagare 

 

Göra personliga utskick 

Ha prispengar 

Skaffa sponsorer 

 

Facebook en bra plattform att synas på, skall 

fortsätta. 

 

Arbetet med sponsorer och prispengar 

fortgår. 

6. Antal tävlingar 

 

 Fler tävlingar för ungdomar, med fokus på 

att ha kul och utmana sig själv. 

 

 

Nedskrivet av: Maria Lindgren 

 

Komplettering Magnus Karlsson ansvarade för Vårflodsfesten 2019. Valborg och 1:a Maj är 

den inofficiella starten av forspaddlingssäsongen i Dala-Floda/Björbo som då får besök från 

paddlare runt om i landet.  Sedan 2018 har vi erbjudit kliniker och ledare ledda turer. 

  

Verksamhet på Vårflodsfesten 2019; 

·         Freestyle klinik med Dennis Newton. 

·         Paddeltur nedför Fänforsen med Sanna Wahlén. 

·         Slalomklinik för nybörjare med Patrik Svensson. 

·         Föredrag om Nepal och gemensam middag med Inka Gurung. 

 

Nedskrivet av Magnus Karlsson 
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Kanotseglingskommittén 
 

 

Kommittémedlemmar 
Kalle Jonasson, Göteborg (sammankallande)  

Percy Westberg, Stockholm 

Rolf Mattsson, Göteborg 

 

Genomförda aktiviteter 

Rolf Mattsson och Kalle Jonasson fick till ett SM för D-kanoter tillsammans med 

Andungeförbundet. Tyvärr endast fem deltagande D-kanoter men glädjande att tävlingarna 

blev av. En rolig sammankomst med rena och fina seglingar och tävlingsledningen 

uppskattade att vi seglade jämnt med Andungarna. Socialt var det roligt då flertalet 

Andungeseglare och gastar har förflutet i kanotklasserna. Dessutom drog vi ner medelåldern 

då denna del av seglingen är en sport som får en allt äldre utövarskara. 

 

Tävlingsmässigt så anordnades och seglades DM-tävlingar och klubbmästerskap i Göteborg, 

Göteborgs Kanotförening stod som arrangör. 

 

Läger för kanotseglande ungdomar har genomförts av klubbarna under året. Dels Valölägret i 

Göteborgs skärgård och UBB: s äventyrsläger i Stockholms skärgård.  

 

I samband med några segelklubbars seglarskolor så har kanotsegling funnits med på 

programmet.  

 

Det har inte varit något internationellt deltagande under 2019. 

 

 

 

 

 

Nedskrivet av Kalle Jonasson 
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Parakanot/mångfaldskommittén 
 

 

Ansvarig: Mats- Erik Bjerkefors 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Kommittén genomförde ett skypemöte i mars och på det bestämdes att förlägga ett fysiskt 

möte i maj på Bosön. När väl mötet på Bosön den 16-17 maj genomfördes visade det sig att 

tre delegater valt att lämna sina uppdrag. Kvar i kommittén fanns då förutom undertecknad 

Ilona Lindblad Johnsson och vi två hade tillsammans med Dag Johansson ett bra möte på 

Bosön där vi lade upp riktlinjerna för den nya kommitténs arbete. Den stora nya förändringen 

var att vi ville bredda inriktningen på kommittén och även byta namn på den till 

Mångfaldskommittén.   

Ilona skrev en skrivelse om namnbytet som skickades in till Kanotförbundets styrelse och 

efter sommaren fick kommittén besked från styrelse som beslutat att godkänna namnbytet. 

Under året har även en enkät skickats ut till alla kanotklubbar för att undersöka hur många 

klubbar som bedriver/vill starta upp paraverksamhet och hur många som kanske är 

intresserade att starta upp paraverksamhet. 

Av klubbar som svarade på enkäten visade det sig att 15 klubbar bedriver/är intresserade av 

att starta upp paraverksamhet och 22 klubbar är kanske intresserade av att starta upp 

paraverksamhet. Efter kartläggningen har undertecknad skickat ett mejl till klubbarna med 

information om kommittén och hur de kan få stöd för att få igång paraverksamhet. 

 

Kommittén har genomfört skypemöte en gång i månad efter det fysiska mötet på Bosön och i 

november planeras en planeringsdag för att planera det fortsatta arbetet inför 2020.   

 

 

 

 
Nedskrivet av: Mats-Erik Bjerkefors 
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Kanotpolokommittén bredd 

Ansvarig: Erik Malmborg  

Vision: Kanotpolo ska vara en naturlig del av många kanotklubbar. Kanotpolo kan användas 

som inkörsport för barn och ungdomar till andra kanotdiscipliner men man ska givetvis också 

kunna elitsatsa på kanotpolo. Kanotpolo kan också var en disciplin som glada motionärer och 

f.d. elitkanotister deltar i för motion och samhörighet.  

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete:  
Kanotpolokommittén har haft ansvar för kanotpolosveriges kontaktnät. När en förfrågan 

kommit till kommittén utses en ansvarig som kommittén sedan försöker stötta med det som 

behövs. Kommittén bestod 2019 av 8 personer, möten har skett via telefonkonferens. 

 

Mål 1-2 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2019 

1. Hjälpa tre nya klubbar 

igång med regelbundna 

poloträningar. Hjälpa de 

befintliga klubbarna att 

utveckla sin ungdoms-

verksamhet. Åka ut och träffa 

intresserade klubbar 

Kommittén ska hålla en 

kontinuerlig dialog 

(fadderverksamhet) med de 

klubbar som nyligen börjat 

träna Polo och som vill börja.  

Fadderverksamhet har skett 

mot följande klubbar: 

Oxelösund, Gävle, Umeå, 

Köping, Örnsköldsvik och 

Katrineholm. 

2. Öka antalet tävlande 

klubbar från 10st (2018) till 

minst 13 st. 

Uppmuntra klubbarna att 

anordna mindre turneringar och 

träningar där man specifikt 

bjuder in ”nya” klubbar. 

Följande 8 klubbar har deltagit 

vid något tävlingstillfälle under 

året. Luleå, Skellefteå, Järfälla, 

Köping, Oxelösund, Linköping, 

Kungälv och Uppsala. 

3. Öka antalet tävlande 

damlag från 4 lag (2018) till 

6st.  

Stötta damerna genom att 

hjälpa till att ordna 

träningshelger. 

Fyra damlag har tävlat under 

året. 

Luleå, Skellefteå, Järfälla och 

Linköping.  

4. Revidera konceptet med 

allsvenskan. Utred om och 

hur den ska fortsätta.  

Diskutera på klubbmöte i vår.  

Eventuellt klubbmöte under 

novembercupen i Järfälla) 

Vi valde att inte genomföra 

allsvenskan 2019.  

5. 15 certifierade nivå 2 

domare (13st 2018) 

    

 

Erbjuda årliga domarkurser. 

Anordna träningar för våra 

domare. Väcka liv i 

domararbetet med någon som 

domaransvarig. 

Fler ocertifierade domare har 

haft möjlighet att döma när vi 

haft fler B turneringar. Detta 

lägger kunskapsgrunden för att 

senare klara en certifiering.  

Vi är nu 9 Nivå 2 domare eller 

högre. 

6. Skapa gemenskap för de 

aktiva ungdomarna i 

kanotpolosverige. 

Uppmuntra klubbar att 

genomföra breddläger för U21. 

Oxelösund/Linköping har hållit 

breddläger. 

Köping/Linköping har hållit 

breddläger. 

Luleå/Skellefteå har hållit 

breddläger. 

Vi hade en ungdomsklass på 

Järfälla i november. 
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7. Erbjuda breddaktiviteter.  Uppmuntra aktiva klubbar till 

breddaktiviteter, t.ex. 

Sverigelägret och mindre 

kanotpolosammankomster. 

Hjälpa till att sprida 

information om planerade 

aktiviteter.  

Se punkten ovan.  

Tyvärr blev det inget 

Sverigeläger i år.  

 

Mål 3-4 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2019 

8. Ett utvecklat seriesystem 

med herr, dam och U-21 

klass.  

Se ovan. 

Bjuda in till U-21 klass och 

damdivision. 

Ingen U21 klass på årets SM. 

Bara ett lag anmält.  

9. Tre årliga A-turneringar 

utöver SM och NM samt 10 

årliga B-turneringar.  

Stötta våra väletablerade 

klubbar att anordna DM och 

andra regionala tävlingar. 

3 B-turneringar och SM har 

hållits under året, ingen A 

turnering.  

10. Att ett SM anordnas varje 

år med klasserna Herr, Dam, 

U-21 Herr/Dam.  

Arbeta med bredden så att 

underlag finns för samtliga 

klasser.  

Se ovan aktiviteter 

 

Mål 5-8 år:  

Beskrivning av målen  Planerade aktiviteter under 

kommande år  

Utförda aktiviteter 2019 

11. Enbart nivå-2 domare på 

sanktionerade turneringar.  

Minst en årlig steg 2 och steg 1 

utbildning för domare.  

Se ovan aktiviteter 

12. Fem A-turneringar och 10 

B-turneringar per år.  

Stötta våra väletablerade 

klubbar att anordna DM och 

andra regionala, nationella och 

internationella turneringar.  

Se ovan aktiviteter 

 

Övriga aktiviteter som kommittén ansvarat för:  

1.  Uppdatera hemsidan då informationsspridning till aktiva, klubbar och övriga intressenter 

sker via www.kanot.com och facebookgruppen “Kanotpolo - Svenska Kanotförbundet”. 

2.  Korrekt och väl uppdaterad aktivitetskalender för kanotpolo.  

3.  Uppdatera mejllistor för att säkerställa att informationen når alla.  

4.  Öka gemenskapen mellan kanotpoloklubbarna genom att uppmuntra till fler mötestillfällen 

och sociala aktiviteter i samband med turneringar.  

 

 

 Nedskrivet av: Breddkommittén  

 

 

 

 

http://www.kanot.com/
https://www.facebook.com/SKFkanotpolo/
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Damlandslaget Kanotpolo 

 

Administration: Eva Lindmark 

 

Ansvariga kaptener: Mats Lindmark, Jimmy Mehlstrand. 

 

Årets mål: Skapa förutsättningar taktiskt och tekniskt för att prestera på VM i Rom 2020. 

 

Genomförda aktiviteter: 

Träningsläger: 

25/1-27/1 Luleå 
6 aktiva på plats. Pass genomfördes, både på och utanför vattnet. Fokus på man/man, taktik och 

kanotteknik. 

 

22/3-24/3 Luleå 
7 aktiva på plats. Pass genomfördes, både på och utanför vattnet. Fortsatt fokus på man/man, taktik 

och kanotteknik. 

 

29/4-3/5 Danmark, Tyskland och Holland 

7 aktiva på plats. Fokus låg på matchspel mot olika klubb- och landslag för att utvärdera och 

träna på taktiska moment. 

 

2/7-4/7 Skellefteå 

7 aktiva på plats. Laget genomförde 6 träningspass. Fokus var huvudsakligen på att finslipa 

detaljer främst i försvarsspelet. 

 

30/10-6-11 Alcudia 

7 aktiva på plats. Säsongsupptakt med fokus på fysträning. 

 

Tävlingar 

3/5-5/5 Charleoi 

Säsongens första tävling som avslutning på lägerveckan. Fokus på att utvärdera och träna på 

taktiska moment. 

 

8/5-10/5 Essen 

Essen är den enda tredagarsturneringen och därför bra för att utvärdera uthålligheten i laget. 

Prestationen under turneringen var dock ojämn och damerna blandade riktigt bra resultat med 

några sämre. 

 

29-30/6 Mechelen 

Sista turneringen med laget innan EM. Anfallsmässigt presterade laget bra men försvaret 

visade vissa svagheter när vi mötte tuffare motstånd. Som följd av detta så valde vi att byta ut 

en turnering mot ett träningsläger där vi fokuserade på försvarsspelet. 
 

25/8-1/9 Coimbra, Portugal 

Damerna hade en mycket tuff första grupp. Vi lyckades inte rubba varken Storbritannien eller 

Frankrike, som placerade sig som 1:a respektive 4:a i mästerskapet. 

I andra gruppspelet spelade damerna bra mot Danmark och Polen men nådde inte sin fulla 

kapacitet mot Spanien och Holland. Resultatmässigt slutade vi på en 8:e plats vilket var en 

besvikelse. Till stora delar spelade damerna väldigt bra både tekniskt och taktiskt men 

skärpan i de sista detaljerna och avsluten sakandes.  
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Resultat EM: 

Sverige – Frankrike 2-5 (Maria Johansson 2) 

Sverige – Danmark 2-3 (Vilma Skagerstedt 1, Kajsa Nohlås 1) 

Sverige – Storbritannien 1-6 (Maria Johansson 1) 

Sverige – Danmark 4-2 (Maria Johansson 3, Vilma Skagerstedt 1) 

Sverige – Spanien 3-5 (Maria Johansson 3) 

Sverige – Polen 5-5 (Vilma Skagerstedt 3, Gabriella Öström 1, Elina Lundgren 1) 

Sverige – Holland 2-5 (Nadja Hedlund 2) 

 

Summering: 

Målsättningen har varit att lägga grunder och förutsättningar för att kunna prestera på VM 

2020. Under säsongen har laget därför jobbat mycket med att utveckla individernas tekniker 

och lagets taktiker och nu finns grunderna på plats. 

Trots den resultatmässiga besvikelsen på EM så tar laget med sig att stora delar av spelet 

stundtals är mycket bra. Fokusområdena inför 2020 blir skytte och fysik för att sätta de sista 

detaljerna på plats. 

 

Deltagare: 

Vilma Skagerstedt Linköpings Kanotklubb 

Kajsa Nohlås  Kungälvs kanotklubb 

Maria Johansson  Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Nadja Hedlund Luleå kanotpoloförening Isbrytarna 

Gabriella Öström Skellefteå Kanotklubb 

Elina Lundgren Skellefteå Kanotklubb 

Malin Österman Skellefteå Kanotklubb 

Jinci Brettschneider Skellefteå Kanotklubb 

 

Ledare: 

Förbundskapten Mats Lindmark Luleå Kanotpoloförening Isbrytarna 

Assisterande coach Jimmy Mehlstand Gävle Kanotklubb 

 

 

Nedskrivet av Eva Lindmark 
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Herrlandslaget Kanotpolo 

 

Administration: Eva Lindmark 

 

Mål     
Målet var att på EM kvalificera sig till VM 2020 (bästa icke-kvalificerade lag).  

 

 

Tävlingar 

2-3 mars Rom, Italien. 

Herrlandslaget gjorde tävlingsmässigt säsongsdebut. Det var en otroligt jämn turnering med 

många jämna matcher. Det hela slutade med en turneringsseger för Sverige! 

Resultat: 

Sverige – Modena med 4-3 (Erik Malmborg 3 mål och Joel Nåbo 1) 

Sverige – Gent 6-4 ( Erik Malmborg 3, Joel Nåbo 2, Jesper Lindberg 1) 

Sverige – Chimica 2-5 (Erik Malmborg 1, Joel Nåbo 1) 

Sverige – Cus Catania 2-3 (Erik Malmborg 1, Joel Nåbo 1) 

Sverige – Roma 2 6-4 (Erik Malmborg 4, Johan Edberg 1, Jesper Lindberg 1) 

Sverige - Roma 1 6-6 (Johan Edberg 3, Erik Malmborg 2, Arvid Göterdahl 1) 

Sverige – Posilipo 6-3 (Erik Malmborg 3, Joel Nåbo 2, Johan Edberg 1) 

Final: 

Sverige – Modena 6-5 (Erik Malmborg 3, Joel Nåbo 2, Johan Edberg 1) 

 

 

8/6-10/6 Essen, Tyskland 

Herrarna slutade på en 17: e plats av 30 i den högsta divisionen efter ett antal jämna matcher. 

Resultat: 

Meridian - Sweden 2-3 

MKC Duisburg - Sweden 6-5 

Sweden - Rijnland  4-5 

Sweden - MOSW Choszczno 4-0 

Sweden - Mülheimer KSF 5-4 

AKV Odysseus - Sweden 7-4 

VK Berlin - Sweden 2-5 

Sweden - Posillipo Neapel 6-5 

KCNW Berlin - Sweden 5-3 

 

 

28/8 - 31/8 EM i Coimbra, Portugal 

Herrarna fick aldrig chansen att på riktigt spela om kvalplatsen till VM. Belgien som var den 

tuffaste motståndaren gick efter första omgången (via målskillnad) till att spela om topp-8 

placeringarna. Sverige hade som väntat tufft motstånd i första gruppen, slutade trea och fick 

därmed spela om platserna 9-15.  

Där lyckades herrarna i en tuff match mot Spanien (guld på EM 2017 och brons på VM 2018) 

vinna efter golden goal för att få spela om platserna 9-10 mot Danmark. Det blev som vanligt 

en tuff match, som var jämn där Danmark tog ledningen med 1-0 och höll ledningen matchen 

ut trots många möjligheter. Sverige slutade då på en bra tiondeplats med Spanien, Portugal, 

Ryssland, Österrike, Finland efter sig.  
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Resultat EM: 

Sverige – Holland 3-4 (Erik Malmborg 2, Jesper Lindberg 1) 

Sverige – Ryssland 7-0 (Avbruten match, Ryssland 3 gula kort samtidigt) 

Sverige – Schweiz 3-5 (Jesper Lindberg 2, Erik Malmborg 1)  

Sverige – Österrike 6-3 (Erik Malmborg 3, Arvid Göterdal 1, Eugenio Patrone 1, Johan 

Edberg 1) 

Sverige – Portugal 0-3 

Sverige – Spanien 2-1 GG (Jesper Lindberg GG, Erik Malmborg 1) 

Sverige – Danmark 0-1 

 

Summering: 

Herrarna klarade inte av sitt mål att kvala in till VM 2020. Detta berodde på att Belgien 

klarade topp-2 i sin grupp och därmed fick Sverige aldrig chansen att spela om kvalplatsen 

som Belgien istället tog. 

 

Deltagare: 

Erik Malmborg Linköpings Kanotklubb 

Joel Nåbo  Linköpings Kanotklubb 

Eugenio Patrone Linköpings Kanotklubb 

Johan Edberg Kungälvs kanotklubb 

Jesper Lindberg Skellefteå Kanotklubb 

Arvid Götedahl Linköpings Kanotklubb 

 

 

Nedskrivet av Eva Lindmark 
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Utvecklingslag (U21) Kanotpolo  
 
 
Ansvarig kapten: Christoffer Segerstedt Stenlund  

 

 

Årets mål: Skapa gemenskap bland de U21 som tävlar i Sverige och börja förbereda dem 

inför seniornivå med läger och tävlingar liknande detta upplägg. 

 

 

Genomförda aktiviteter:  

 

Träningsläger:  
8/3-10/3 Oxelösund 

12 aktiva på plats. Lägrets fokus var utanför vattnet att få en gemensam start på säsongen och 

prata om planeringen för årets säsong. På vattnet låg fokuset på snabba omställningar i spelet 

och individuell teknik. 

 

17/5-19/5 Oxelösund 

11 aktiva på plats. Lägrets fokus var att förbereda sig inför tävlingen i Essen, vilket innebar 

mycket försvar och anfallsträning. Det mesta fokuset låg på anfallet då det kräver timing och 

samarbete mellan spelarna från de olika klubbarna. Ett samarbete som de annars inte har 

möjligheter att träna på annat än vid U21-läger. 

 

20/9-22/9 Linköping 

8 aktiva på plats. Årets sista läger och fokus på land var att avrunda säsongen och blicka 

framåt mot säsongen 2020. På vattnet var fokus individuell teknik inom kanot, skott och pass. 

 

Tävlingar: 

8/6-10/6 Essen  

Den planerade tävlingen i Essen blev tyvärr inte av då det initialt blev fullt i U21 klassen och 

vi hamnade på reservlistan. Vi erbjöds plats i tävlingen ungefär en vecka innan tävlingen men 

fick inte ihop logistiken till tävlingen. 

 

Summering:  
En säsong där lägren gått av stapeln som planerat men den enda planerade tävlingen tyvärr 

inte gick att genomföra. Detta år har träningslägren varit planerade i södra Sverige av 

logistiska skäl, extra roligt att vara utomhus i Oxelösund för första gången. Mängden läger har 

känts lagom och om något skulle förändras till nästa säsong är det att ha ett längre, ca 1 

veckas läger under april/maj. Angående tävlingar skulle ytterligare en tävling kunna planeras 

utöver Essen som varit stående i många år. 13 aktiva spelare från fem olika klubbar har skapat 

ett utvecklande klimat i gruppen. Kul med deltagare från flera olika klubbar även om 

Linköpings ungdomar såklart sticker ut till antalet. Gruppens målsättning att skapa 

gemenskap mellan U21 spelarna har uppfyllts och målet med att förbereda sig inför 

seniornivå tycker jag har uppfyllts. Det finns några som knackar på dörren till 

seniorlandslagen. 
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Deltagare:  
Oskar Olsson     Linköpings Kanotklubb  

Melker Lindström   Linköpings Kanotklubb  

Arvid Göterdal   Linköpings Kanotklubb  

Karl Sköld    Linköpings Kanotklubb  

Viktor Erlandsson   Linköpings Kanotklubb 

Kristoffer Tondel   Linköpings Kanotklubb 

Matilda Göterdal   Linköpings Kanotklubb   

Elias Karlsson   Skellefteå Kanotklubb 

Filip Dahnelius   Skellefteå Kanotklubb  

Maximilian Fritsch   Isbrytarna kanotpoloförening 

Isac Jonassen    Oxelösunds Kanotklubb 

Niklas Kronhelm   Oxelösunds Kanotklubb 

David Lidström   Järfälla Kanot och Roddklubb  

  

Ledare:  
Förbundskapten Christoffer Segerstedt Stenlund Skellefteå Kanotklubb  

 

 

Nedskrivet av Christoffer Segerstedt Stenlund 
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Kanotslalomkommittén Elit 
 

Ansvarig: Anders Danielsson 

 

Landslagsverksamheten speglas en separat berättelse. 

 

Satta mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Utfall 2019 

Utveckla ledare och 

paddlare 

kunskapsmässigt. 

 

Nationellt och internationellt 

utbyte av erfarenheter och 

utveckling. 

Vi har haft samverkan med 

utländska coacher. Våra 

elitaktiva har tränat med andra 

länders aktiva. 

Ha aktiva i SOK:s 

satsningar. 

Få in kanotister i SOK:s Talang 

2022. Behålla kanotister i ToT. 

Vi har haft en inne i ToT samt 

en parkerad. 

Finalplatser på 

internationella 

topptävlingar.  

Delta på internationella 

tävlingar med gradvis ökad 

kvalitet på organisationen. Bra 

träningsupplägg för de aktiva 

och kvalitet på organisationen. 

Inom extreme canoe 

slalom/kajakcross har vi haft 

finalplatser men inte i slalom. 

Kvala in till OS vid VM 

2019. 

Fortsatt utveckling av de 

aktivas prestation. 

Sverige har en kvotplats till 

Tokyo. 

Delta på OS 2020. 
Fortsatt utveckling av de 

aktivas prestation. 

Ett mål vi har alla 

förutsättningar att nå. SOK 

bestämmer men vi har 

IOK/ICF kvotplats. 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen 
Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Utfall 2019 

Utveckla klubbarnas 

elitverksamhet. 

Erbjuda utbildning och 

deltagande i centrala aktiviteter 

samt bidra till samordning av 

klubbarnas elitverksamhet.   

Vi har haft verksamhet inom 

landslagets ram 

Medalj på internationella 

topptävlingar. 

Erbjuda utbildning och 

deltagande i centrala aktiviteter 

samt bidra till samordning av 

klubbarnas elitverksamhet.   

Vi har en bit kvar till målet 

 

 

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Landslag kanotslalom 
 

Inledning 

Landslagsverksamheten finns närmare beskriven på kanotförbundets webbplats under: 

http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/Elit/Landslag/ 

 

Där finns landslagsplan, övergripande policy för verksamheten, uppförandekod som aktiva 

och ledare i landslagen har att förhålla sig till, kravanalys som beskriver vilka krav som ställs 

på en slalomkanotist samt utvecklingstrappan som beskriver olika stadier i en slalomkanotists 

utveckling med sikte på landslag och ett livslångt paddlande.  

 

Detta är andra året som landslagsverksamheten bedrivs i befintlig form med en centralt 

sammanhållen verksamhet. Innan dessa har landslagsverksamheten under ett antal år inte haft 

någon sammanhållen central organisation.  

 

Ansvarig kapten: Sixten Björklund 

Genomförda aktiviteter 

Datum Aktivitet Plats Lag Antal 

aktiva 

6-7 april Rankingtävling Pau, Frankrike Sen 4 

13-14 april Rankingtävling La Seu d’Urgell, Spanien Sen 4 

28 april Rankingtävling Stockholm U23+J 5 

29 april – 1 

maj 

Vårträff/Tester Nyköping/Stockholm S+U23+J 6 

4-5 maj Rankingtävling Nyköping U23+J 5 

24 maj - 3 juni EM Pau, Frankrike Sen 3 

27-7 juli J/U23 EM Liptovsky Mikulas, 

Slovakien 

U23+J 4 

8-22 juli J/U23 VM Krakow, Polen U23+J 4 

11-21 aug Träningsläger La Seu d’Urgell, Spanien Sen 3 

1-9 sept Världscup nr 5 Prag, Tjeckien Sen 3 

17-30 sept VM La Seu d’Urgell, Spanien Sen 3 

12 okt – 3 nov OS testtävling Tokyo, Japan Sen (SOK) 2 

29 nov – 1 dec Höstträff/Tester Nyköping/Stockholm S+U23+J 6 

 

Uttagning och deltagande 

Uttagning till landslagsaktiviteter har skett enligt uttagningsreglerna för kanotslalom vilken i 

huvudsak baserar sig på rankingen av de aktiva. Rankingen är gjord utifrån resultaten på 

rankingtävlingarna. Seniorers rankingtävlingar var i Frankrike och Spanien i april. Juniorer 

och U23 hade sina rankingtävlingar på hemmaplan i Stockholm i april och Nyköping första 

helgen i maj.  

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.kanot.com/Grenar/Kanotslalom/Elit/Landslag/
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Deltagande och ranking framgår av tabellen nedan. 
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Seniorer 

1. Isak Öhrström, Falu KK  ✓   ✓ ✓ ✓ ✓  

2, Fredrik Wahlén, Järfälla 

KoRK 
✓ ✓   ✓ ✓ ✓  ✓ 

3. Max Karlsson, Järfälla KoRK ✓ ✓    ✓ ✓  ✓ 

4. Erik Holmer, Nyköpings FP ✓    ✓   ✓  

U23 

1. Max Karlsson, Järfälla KoRK ✓  ✓ ✓     ✓ 

2. Vidar Lindberg, Falu KK          

Juniorer 

1. Arvid Lindberg, Falu KK ✓  ✓ ✓     ✓ 

2. Frej Bratt, Falu KK ✓  ✓ ✓     ✓ 

3. Ossian Fiander, Nyköpings FP ✓  ✓ ✓     ✓ 

 

Ledare 

På samtliga aktiviteter har Sixten Björklund varit ledare. Göran Hedström var hjälpledare på 

vårträffen. Erik Holmer var hjälpledare på EM och VM för juniorer och U23 och Sanna 

Wahlén även på den senare. 

Resultat 

Isak Öhrström visar att han även i år är en stadig semifinalpaddlare och ska vara minst i 

semifinal på de större internationella tävlingarna. Isak var också mycket nära final på en 

världscuptävling. Nämnas ska även att Isak varit på pallen på två världsrankingtävlingar under 

året varav han vann en, Liptovsky Mikulas i Slovakien i maj. 

 

Även Fredrik Wahlén och Max Karlsson är paddlare som borde vara stadiga 

semifinalpaddlare. Fredrik tog sig till semifinal på två världscuptävlingar och var mycket nära 

på ytterligare någon. Även Max tog sig till semifinal på en världscuptävling – den första 

semifinalen på en världscup i kanotslalom för Max – och var mycket när att ta sig till 

semifinal på ytterligare två. Även på VM var både Fredrik och Max väldigt när att ta sig till 

semifinal. Max har detta år tagit ett stor steg framåt i sin paddling och han har utvecklat sin 

snabbhet och explosivitet ytterligare. 

 

Fredrik och Max kör också extremslalom på världscup och VM. Även där har de utvecklas 

mycket. Höjdpunkten var på näst sista världscuptävlingen då Max var 2a och Fredrik 4a. Max 

placerade sig även bra på U23-VM i extremslalom där han kom 5a. ICF jobbar aktivt för att få 

med extremslalom som en del av kanotslalom på OS-programmet 2024. Detta år och nästa år 

kommer att vara avgörande för om det kommer med eller inte. 
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Max tävlande också i U23 under året. Vidar Lindberg som också erbjöds plats i laget valde att 

avstå det internationella tävlandet i år. Förväntningarna på Max, inte minst av honom själv, 

var höga som sistaårs U23. Han visade på träning att han hade kapacitet att ta sig till final på 

såväl U23-EM som U23-VM. Men på tävlingarna gick det inte riktigt vägen, han tog sig till 

semifinal i U23-VM och missade final på U23-EM med minsta möjliga marginal.  

 

Juniorerna Arvid Lindberg, Frej Bratt och Ossian Fiander gjorde debut i landslaget. Med 

tanke på att det är första året de är med på större mästerskapstävlingar på de större banorna 

utomlands så presterade de väl. Bäst presterade Arvid som kom 36a på junior EM. 

 

Läs mer om resultaten på de internationella tävlingarna för det svenska laget på 

elitkommitténs FB-sida: https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-

Kanotförbundet-1765772463656499 

  

Nedan en sammanställning av resultat i slalom och extremslalom. Noteras kan att det på 

världscuptävlingar och mästerskapstävlingar i varje klass är tre tävlande från varje land, och 

det är flera länder som har tre paddlare som är mycket duktiga. 

 

  

 
Förklaringar: Siffror avser placering, RR=Världsrankingtävling, EM=Europamästerskap, 

WC=Världscup, VM=Världsmästerskap 

Deltagande på uttagningstävlingar, WC1, WC2, WC3 och WC4 var egenfinansierat av de 

aktiva och deras klubbar. Tävlingarna i Tokyo genomfördes med stöd av och i samverkan 

med SOK. 

 

Verksamhetens genomförande 

 

Verksamheten genomfördes under året med de aktiviteter som framgår av verksamhetsplanen. 

Kallelser sändes ut till aktuella aktiva inför varje aktivitet. I planen låg också att utveckla ett 

hemmatestpaket men det har inte färdigställts. 

 

 

https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-Kanotförbundet-1765772463656499
https://www.facebook.com/pg/Kanotslaloms-Elitkommitté-Svenska-Kanotförbundet-1765772463656499
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Landslagsträffar 
Vår- och höstträff höll vi till i Nyköping och bodde i Nyköpings forspaddlares klubbhus. 

Tester genomfördes på Bosön i Stockholm med Vo2max, laktattester samt G4. 8-test kördes i 

badet i Nyköping. Till träffarna var de rankade kanotisterna kallade. 

  

 

Tävlingar 
Tävlingar genomfördes enligt verksamhetsplanen med resultat som framgår av tabell ovan. 

  

 

Träningsläger 

Ett träningsläger har genomförts för seniorerna i La Seu d’Urgell i Spanien. På detta läger 

medverkade Erik Holmer istället för Max Karlsson som inte hade möjlighet att medverka. 

Huvudsyftet med lägret var att kunna träna mycket i banan i La Seu inför VM. 

 

Tränare 
På J/U23- EM i Liptovsky Miklulas hade vi hjälp av Erik Holmer och Miroslav Matejka från 

Liptovsky Mikulas. Miroslav var också på KG vid två tillfällen förra året. På J/U23 VM i 

Krakow fungerade Erik Holmer som tränare för laget, även Sanna Wahlén hjälpte till i 

Krakow. För seniorlaget har vi inte haft någon tränare knuten till laget. Däremot har de aktiva 

själva vid olika tillfällen tagit stöd av tränare de arbetat med tidigare.  

 

 

Sponsorer 
Arbetet med sponsorer har gått på sparlåga detta år som en följd av den stökighet som fanns 

inom slalomverksamheten förra året. Ett antal sponsorkontakter har dock tagits under året, 

men det är inte några kontakter som lett till vidare diskussioner. 

  

 

Massmedia 
Kontakter med massmedia har fortsatt under året. En handfull pressmeddelanden om 

landslagets aktiviteter och resultat på tävlingar har sänts iväg.  

  

 

Internet och sociala medier 
Den formella kanalen för information om kanot och kanotslalom är kanotförbundets 

webbplats - www.kanot.com. Där finns sidor för respektive disciplin. Under kanotslalom/elit 

finns allmän information om landslaget och planeringen för det. Löpande information om 

landslagets och deras framgångar på tävlingsbanorna har lagts ut på Facebook på sidan 

Kanotslaloms Elitkommitté - Svenska Kanotförbundet. Viss information om andra 

internationella tävlingar än de som landslaget deltar på har också lagts ut på denna plats. 

 

 

Svenska olympiska kommittén 

SOK är en viktig sponsor och samarbetspartner till kanotidrotten. Under året har Erik Holmer 

ingått i SOK:s topp- och talangprogram. Isak Öhrström har varit parkerad i programmet och 

då haft tillgång till SOK:s resurspersoner. SOK möjliggjorde också deltagande på testtävling i 

OS-banan i Tokyo i oktober månad. 

 

 

http://www.kanot.com/
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Resultatmål 

Följande resultatmål var uppsatta för verksamheten 2019. 

- Semifinalplatser i alla klasser vi ställer upp i på EM och VM. 

- Minst en finalplats på VC, EM eller VM. 

- Kvalificera K1 herrar till OS. 

Det första och det sista målet har uppnåtts. Men vi lyckades inte ta någon finalplats på årets 

världscup och mästerskapstävlingar, men det är ändå ett mål som med marginalerna lite mer 

på rätt sida skulle kunnat nås. I sammanhanget ska också sägas att vi i extremslalom hade två 

svenskar i en final i världscupen. 

 

Strul 

Inför säsongen 2019 fastställde kanotförbundets styrelse en Uppförandekod för 

landslagsverksamhet som gäller för alla landslag inom kanotförbundet. Även om det har 

funnits en del friktion i kanotslalom även under detta verksamhetsår har uppförandekoden 

bidragit till att landslagsverksamheten kunnat genomföras enligt plan på ett bra sätt. 

 

Men det går ändå inte att låta bli att nämna att det har förekommit ett antal ärenden under året 

som hamnar under rubriken strul. Dels har det mål i Spansk domstol mot förbundskaptenen i 

kanotslalom, som drivits av den tränare förbundet anlitade förra året för en aktiv, slutförts 

med resultatet att förbundskaptenen frikänts från alla anklagelser. Dels har ett antal 

disciplinärenden förekommit under året där en klubbledare anmält förbundskaptenen fyra 

gånger till disciplinnämnden på bara ett par månader i början på året. Vidare hade samma 

klubbledare kontaktat ledningen för såväl europeiska kanotförbundet som internationella 

kanotförbundet och förtalat förbundskaptenen som person och ledare. Förbundskaptenen har 

friats i alla ärenden av disciplinnämnden. Däremot har klubbledaren prickats två gånger av 

disciplinnämnden.  

 

Denna typ av strul tar givetvis mycket kraft och tid från förbundets ledare vilket också gör att 

verksamheten påverkas negativ. Förhoppningen är nu att det kommande verksamhetsåret ska 

kunna genomföras utan denna typ av störande moment. 

 

 

  

Nedskrivet av: Sixten Björklund, Förbundskapten kanotslalom 
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Kanotslalom Bredd 

 
Ansvarig: Anders Danielsson tillsammans med kansliet 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Vi har tack vare arbete av enskilda kommit en bit på väg. Håkan Syrjä har haft dialog med 

klubbar och satt ihop ett program för tävlingar och läger. Deltagande på SM var högre 2019 

jämfört med 2018.  

 

Samarbetet mellan forsgrenarna har utvecklats något men det finns mer arbete att göra. 

 

Förbundet har initierat en grupp som jobbar för att i samarbete med Hav och 

Vattenmyndigheten för att ta fram underlag för återställningsarbeten av våra vattendrag. 

Dialog med länsstyrelser och kommuner har initierats för att finnas med tidigt i 

planeringsarbeten så att de kanotspecifika intressena beaktas.  

 

Det finns fortfarande ingen kommitté och skälet är att det fortfarande råder ett klimat där 

personer som tar ansvarspositioner blir ifrågasatta och dialogen om verksamheten hamnar i 

bakgrunden. Målet är att så snart som möjligt åter bilda en kommitté med personer som vill 

driva verksamheten inom kanotslalom framåt.   

 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Utfall 2019 

Genomföra nationell 

tävlingscup 

 

Säkerställ deltävlingar för 

Sverigecupen. 

 Sverigecup genomfördes. 

Uppmuntra klubbarna och 

distrikten att ordna läger för 

ungdomar. 

 

Säkerställ läger för 

ungdomar 

 Läger genomfördes 

Återskapa en kommitté. 

 

Jobba vidare med klimatet 

inom kanotslalom. 

Mycket arbete har lagts ner 

men mer arbete krävs.  

 
 

Nedskrivet av: Anders Danielsson 
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Surfskikommittén 
 

Medlemmar: Camilla Persson, Jenny Larsson, Emma Levemyr och Örjan Skatt 

 

Tävlingar 2019 

Surfski Open 
Den Svenska surfskiserien Surfski Open hade tre deltävlingar: Vågryttaren i Göteborg, SM i 

Malmö och Aterra Wave Challange i Båstad.  

Placering damklassen i Surfski Open Placering open i Surfski Open 

1. Emma Levemyr, Västkust Surfski  

2. Jenny Larsson, Malmö KK 

3. Jessica Löf, Tibro KK 

1. Anton Wöhrer, Bengtfors BoIS 

2. Peter Rhode, Klampeborg Roklub 

3. Patric Svensson, Västkust Surfski 

 

 

Svenska Mästerskapen 

SM i Malmö hade rekordmånga paddlare i damklassen med 13 st. 29 herrar/open deltog. För 

första gången anordnades även en motionärstävling med 4 deltagare samtidigt med SM. 5 

minuters TV tid på SVT som sändes vid 18-tiden på kvällen. Inslaget bestod av starten som 

drönarfilmades av Emil Sergel, målgång som filmades av SVT samt förklaring för vad surfski 

är av speaker och tävlingsledare Camilla Persson.  

Placering damklassen på SM Placering open på SM 

4. Hanna Höij, Stockholms KK 

5. Emma Levemyr, Västskust Surfski 

6. Johanna Johansson, Lödde KK 

1. Tommy Karls, Örnsbergs KS 

2. Martin Nordstrand, FKI 

3. Ivan Kruger, Stockholms KK 

 

 

Världsmästerskapen i Quberon Frankrike 

Fyra ungdomar antog utmaningen att paddla för Sverige på surfski VM. Anton Wöhrer U23, 

Elsa Ohrås U23, Joel Brånäs U18, Nils Toresson U23. I seniorklass tävlade Emma Levemyr, 

Jenny Larsson och Camilla Persson. Bästa placering tog Emma Levemyr med en 13 plats.  

11 masterpaddlare tävlade för Sverige i masters VM. Där Emma Levemyr och Jenny Larsson 

plockade hem guldet i sina respektive klasser. Sverige tog även ett brons av Camilla Persson.  

 

 

Ungdomssatsning 
Det anordnades ett surfskiläger för ungdomar 13-16 år i Malmö. Ett mycket uppskattat läger 

där ungdomarna fick paddla downwind på sydkusten under två dagar.  

Totalt deltog sju ungdomar under surfski open. Fyra av dem tävlade på VM. 

 

 

Säkerhet och hemsida 

Surfskikommittén har diskuterat säkerhet och upprättat ett säkerhetsdokument för surfski i 

syfte att minska tillbud i sporten. Hemsidan www.kanot.com/surfski har uppdaterats 

Förhandlingar har gjorts med Webtrack med förslag på förbättringar. 

 

Nedskrivet av: Camilla Persson och Jenny Larsson 

 

http://www.kanot.com/surfski
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Utbildningskommittén  
 

Ansvarig: Anders Danielsson 

Medlemmar i kommittén Linus Ahlin Hamberg, Nenad Martines och Jonas Forsmark.  

Adjungerade; Dag Johansson, Fredrik Karlsson och Katinka Ingves. 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Utbildningskommitténs arbete har till stor del baserats på kansliets insatser under 2019. Jonas 

har lämnat sin anställning men fortsätter sitt arbete på ideell basis i kommittén. Vi är nära att 

fylla den utbildningsstruktur vi satt upp med innehåll. Vi går in i ett annat skede när det nu 

handlar mycket om att få ut den utbildning vi har till våra klubbar och andra 

kanotintresserade. Det innebär att kommittén behövs mer igen och har aktiverats. 

Utbildningskommittén har annonserat efter intresserade personer som kan bidra i det fortsatta 

arbetet.  Arbetet sker ofta i samråd med grenansvariga eller andra, inom området insatta 

personer.  

Mål 1-2 år 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter  Genomförda aktiviteter och 

resultat 

Tränarutbildningar som 

förnyats ska 

genomföras 

regelbundet.  

 

Tränare och ledare ska 

ha möjlighet att delta i 

olika utbildningar 

regionvis på 

förutbestämda datum. 

 

 

Kurser ska planeras och 

inbjudan ska gå ut till tränar-, 

ledarutbildningar.   

 

Planera utbildningar tidigt. 

Helger för utbildning har 

avsatts så att de inte kolliderar 

med stora tävlingar.  

 

Fortsätta arbetet med att 

färdigställa de utbildningar 

som är i behov av uppdatering 

och/eller kompletterande 

material. 

2019 har varit ett bra 

utbildningsår där vi haft 

utbildningar spridda i landet 

och inom många olika 

områden. Vi har även haft två 

av våra elittränare inom den av 

RF drivna 

Elittränarutbildningen ETU 

SKF har planerat och bjudit in 

till flertalet utbildningar under 

året. En del har arrangerats i 

SKF:s regi medan vissa av våra 

utbildningar även har planerats 

och genomförts av andra 

aktörer.  

3 Lekande Kanot (45 delt) 

2 Teknikkliniker Slätvatten 

32 Havskajakledare 1 

3 Havskajakledare 2 

7 gula examinatorer 

5 gröna examinatorer 

havskajak 

1 grön examinator canadensare 

7 gröna examinatorer fors 

7 röda examinatorer fors 

9 instruktörer GSRT 

Vi utbildat 6 nya utbildare. 

Utifrån behov skapa 

lämpligt 

Tränarutbildningsmater

ial inom fler av våra 

grenar. 

Tillsammans med personer 

med stor grenspecifik kunskap 

ta fram grenspecifika delar i 

aktuella grenar. 

Arbete pågår inom vissa 

grenar, bl.a. SUP, men är inte 

slutfört. 



55 

 

Nyttja 

”modulsystemet” med 

målet att kunna 

samordna kurser för att 

nå ett bättre underlag 

och skapa mervärden 

när olika ”delar/grenar” 

av kanot möts. Det blir 

även lättare att 

komplettera sina kurser 

för att nå bredare 

kompetens. 

Utgå från det arbete som redan 

gjorts och komplettera 

utbildningsmaterial så att fler 

grenar får specifika delar. 

 

Modulsystemet har hittills 

främst skapat ett mervärde i 

framtagning av material för 

nya utbildningar. Dock ännu 

inte i praktiken under själva 

utbildningarna. 

Utöka resursteamet för 

att ha kompetenta 

utbildare för alla 

utbildningar som är 

redo att levereras. 

Rekrytera och utbilda nya 

utbildare till befintliga 

utbildningar där behov finns 

samt till nya utbildningar. 

  

En viss rekrytering har skett av 

utbildare knutna till 

Resursteamet, fortsatt arbete 

krävs dock för att kunna 

leverera fler utbildningar. 

Använda Idrottslyftet 

som resurs även till 

utbildning. 

Information om möjligheterna 

med Idrottslyftet till 

föreningar. 

Genomfört, Idrottslyftet har 

varit en bra resurs för att 

möjliggöra olika 

utbildningsinsatser. 

Följa, uppdatera och 

sprida information om 

möjligheterna att 

kombinera 

postgymnasial 

utbildning med 

elitsatsning. RIU 

(Riksidrottsuniversitet) 

och EVL 

(Elitidrottsvänliga 

lärosäten). 

Följa utvecklingen av området 

”Dubbla Karriärer”, delta på 

RF:s träffar samt tillhandahålla 

uppdaterad information på 

www.kanot.com. 

Genomfört, området går framåt 

och det finns ett flertal 

kanotister som nyttjar 

möjligheterna med RIU/EVL. 

Uppdaterad information finns 

på hemsidan och under RF:s 

träffar får vi kontinuerlig 

information om utvecklingen 

på området. 

50 % av våra 

föreningar har ett 

samarbete med SISU 

Idrottsutbildarna. 

Information till föreningar i 

alla lämpliga sammanhang. 

 

 

 

 

Ta initiativ till regionala träffar 

tillsammans med SISU-

distrikten, fysiska träffar eller 

via videokonferens. 

P.g.a. uppdatering av systemet 

kan vi för tillfället inte få fram 

en siffra på hur många av våra 

klubbar som samarbetar med 

RF/SISU-distrikt. 

 

Har genomförts. 

RIG Kanot (KG) har 

kompetens, erfarenhet 

och är ett 

utvecklingscentrum för 

gymnasieungdomar och 

deras tränare.  

 

 

Ge eleverna vid KG en bra 

utveckling under 

gymnasietiden. Informera om 

det arbete som bedrivs på KG. 

Årligen erbjuda 

högstadieelever som satsar på 

kanot att besöka KG. 

 

Elever har erbjudits och tagit 

chansen att lägga sin PRAO på 

KG. 

Hanna Plato från KG var på 

plats under Mötesplats Mullsjö 

och presenterade verksamheten 

samt deltog i verksamhet och 

utbildning. 

http://www.kanot.com/
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KG är också en 

integrerad del av SKF: 

s elitverksamhet. 

Arbeta för att aktuella 

elitkommittéer, 

förbundskaptener, Kraftcenter 

etc. har kontakt och samarbete 

med KG-tränarna. 

Samtliga tränare har under året 

deltagit i olika former av 

fortbildning.  

 

Ett antal träffar har genomförts 

mellan KG-tränare och olika 

personer från elitkommitté och 

FK: er, främst i samband med 

tävlingar. Dock inget formellt 

nätverk med deltagande från 

alla nämnda delar. 

Paddelpasset är en 

naturlig del av SKF:s 

verksamhet. 

 

 

Samarbete sker med 

andra organisationer 

och intressenter. 

 

Svart nivå översätts 

klart och utbildningar 

startas i några grenar. 

 

Examinatorer finns i 

hela landet och inom de 

största grenarna.  

 

Examinationshandledni

ng görs klara för alla 

nivåer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marknadsföring till 

föreningar, uthyrare 

och externa intressenter 

gör att många känner 

till Paddelpasset.   

 

 

Utbildningar genomförs för 

examinatorer på nivå 1-4 gul, 

grön, blå och röd. 

Examinatorerna examinerar 

kanotister. 

Samarbetspartners söks aktivt 

och avtal tecknas. 

 

 

Utbildningar på svart nivå 

genomförs i någon gren som 

kan bedrivas i Sverige. 

 

Registreringssystem tillämpas 

fullt ut så att vi klarar 

administrationen. 

  

Den trycks upp i det antal som 

behövs för att uppdatering 

snabbt ska få genomslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uppdatera Paddelpassets sidor 

på www.kanot.com. 

Kommunicera Paddelpasset via 

hemsida, sociala medier samt 

vid utbildningar, event, träffar 

etc. Se mer i VP för 

Friluftsverksamheten.  

Paddelpasset har nått 

rekordhöga nivåer under 2019 

med ca 1400 beställa 

Paddelpass.  

 

Svart nivå har genomförts i 

Fors. Översättning genomförd. 

Vi har utbildat examinatorer på 

nivå 1-5   

Arbete med att båda ta fram 

nya och uppdatera befintliga 

har fortgått under året. Ännu 

återstår vissa nivåer. 

Handledning finns, 

uppdatering är en ständigt 

pågående process.    

 

Samverkan med 

samarbetsorganisationerna runt 

Paddelpasset har stärkts under 

året genom dialog och kontakt 

med berörda organisationer 

samt en lyckad och välbesökt 

examinatorsträff där flera av 

organisationerna deltog. 

 

Examinatorer finns från 

Norrbotten till Skåne, dock 

med fortsatt behov att stärka 

vissa delar i takt med att 

intresset växer. 

 

Genomfört 

marknadsföringsinsatser av 

Paddelpasset genom flera olika 

kanaler. Examinationer och 

kurser har genomförts på 

kajakfestivaler. 

 

http://www.kanot.com/
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Projekt för att nå ex. 

skolan, 

konfirmationsläger 

söks från Svenskt 

Friluftsliv. 

    

 

Ansöka om medel från Svenskt 

Friluftsliv.  

 

 

 

Ansökningar har gjorts. 

 

Registersystemet är igångsatt 

och används,   

 

Säker paddling – en utbildning 

riktad till stor del mot skola 

etc. beviljades medel. 

”Lärarhandledning för säker 

paddling” trycktes upp i 2000 

exemplar.17 kurstillfällen är 

genomförda.  

 

Öka säkerhet vid alla 

typer av paddling.  

 

 

  

Samarbete sker med 

Transportstyrelsen och 

sjösäkerhetsrådet. 

 

Säkerhetsmanual utarbetas och 

säkerhetsarbete i klubbar och 

hos kanotcentraler inventeras. 

Inventering via ex. 

Årsrapporten samt besök. 

 

 

 

 

 Bra mötesforum för 

samverkan finns.  

 

Säkerhetsmanual finns och 

vissa klubbar och 

kanotcentraler bedriver ett 

aktivt arbete i frågan. 

Kunskapen och medvetenheten 

har ökat.  

 

Flera GSRT-utbildningar har 

genomförts, bl.a. inom ramen 

för ett projekt finansierat av 

Svenskt Friluftsliv där 

utbildningen erbjudits 

skolor/lärare i stora delar av 

landet.  

Ett uppdaterat material 

för tävlingsarrangörer 

finns. 

Vi kompletterar SISU 

Idrottsutbildarnas 

grundmaterial med 

grenspecifika delar. 

Verksamhetskommittéerna ger 

underlag för uppdatering. 

Inom flera grenar finns 

arbetsdokument som dock inte 

har samlats in och 

sammanställs som 

utbildningsmaterial inom SKF. 

Väl fungerande 

utbildningssidor på 

kanot.com. 

 

Fortsätta utveckla sidorna för 

utbildning. 

  

Genomfört även om det finns 

mer att göra för att presentera 

utbildningar samt olika 

material på ett bättre, tydligare 

och mer attraktivt sätt. 

 

Webbaserat system för 

att ”bokföra” alla slags 

utbildningar. 

Fortsätta utveckla det system 

som påbörjats under 2016. 

Vi rapporterar dels utbildning i 

IdrottOnline. Dels via ett annat 

system där visst arbete gjorts 

under året, främst gällande 

Examinatorer inom 

Paddelpasset. 
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Mål för förbunds-

kaptenernas kompetens 

är att de har genomgått 

SKF:s utbildningar i sin 

gren och de 

utbildningar som via 

SISU Idrotts-utbildarna 

är kopplade till vår 

ledarutbildning. De ska 

vara insatta i, och 

arbeta i linje med, våra 

utvecklingsverktyg.  

 

De bör ha utbildning 

motsvarande 

GIH/IH/ETU. Om den 

saknas, påbörja en 

sådan utbildning under 

uppdragstiden. 

 

Gå ut med informationen om 

förväntade kunskaper på de 

som får uppdrag som kaptener.  

Kaptener ges möjlighet till 

träffar där 

utvecklingsverktygen 

diskuteras som utgångspunkt 

från den träning som bedrivs 

med de aktiva.    

 

 

 

 

Ge kaptenerna möjlighet att 

delta i fortbildning genom att 

avsätta medel i budget, samt 

informera om vilka 

utbildningar som finns.  

Vi har idag en hög kompetens 

hos de tränare vi har för de 

olika lagen. 

 

Många, dock inte alla, har 

genomfört SKF:s utbildningar. 

Inom Slätvatten har en lyckad 

elittränarträff arrangerats 

tillsammans med GIH. 

 

Två elittränare har påbörjat sin 

ETU-utbildning under året. 

Utöver dessa två har fler fått, 

och tagit, möjligheten att delta 

på olika utbildningar, både via 

RF och SOK. 

 

Ta fram och genomföra 

en webbaserad 

föräldrautbildning; 

”Kanotidrotten för 

föräldrar”. 

Färdigställa utbildningen, 

lägga upp på hemsidan samt 

sprida information till alla 

föreningar. 

Arbetet har inte kommit igång 

än.  

 

 

 

Mål 3-4 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Genomförda aktiviteter 

och resultat 

Utbildning för tränare och 

ledare genomförs 

regelbundet.  

 

Fortsätta arbetet med att 

färdigställa Tränare 3 (flera 

grenar) samt 

Turledarutbildning 3. 

Havskajakledare 3 har 

påbörjats med planerad start 

under 2020. Endast visst 

planeringsarbete har skett på 

Tränarutbildningssidan. 

 

Öka säkerhet vid alla typer 

av paddling.  

 

 

 

Säkerhetsmanual 

utarbetas.  

 

 

Säkerhetsarbete i klubbar 

och hos kanotuthyrare 

inventeras. 

 

Samarbete med 

sjösäkerhetsrådet/ 

transportstyrelsen fördjupas 

och utvecklas. 

 

Enkät skickas ut och följs upp 

samt sammanställs. Goda 

exempel sprids. 

 

Utbildning för ledare som 

använder kanot som redskap i 

sin verksamhet erbjuds 

utbildning. 

Se liknande punkt ovan i 

mål 1-2 år. 

 

 

 

Säkerhetsmanual finns. 

 

 

 

Har genomförts. 
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Ingen kanotist ska 

omkomma/drunkna p.g.a. 

bristande kunskap. 

Tyvärr har 7 kanotister 

drunknat under året. De 

flesta utländska besökare 

men även två svenska. En 

person i fiskekajak, en 

”vanlig kajak” övriga i 

canadensare. Vanligaste 

orsaken är att de 

underskattade vädret. 

Flytväst saknades i flera 

fall. Ingen grupp ungdomar 

har varit inblandade i 

incident 2019. 

SKF:s utbildningsstruktur 

mallar mot hela 

förbundets verksamhet. 

Fortsatt arbete med att påbörja 

arbete med nya utbildningar 

samt uppdatera befintliga. 

Kontinuerligt arbete pågår, 

bl.a. ovan nämnda 

Havskajakledare 3. 

Mer omvärlds- och 

forskningsbaserad 

förankring i våra 

utbildningar. 

Samarbete med lärosäten. Samarbetet som pågått med 

GIH de senaste tre åren har 

fortsatt. En elittränarträff, 

som nämnts ovan, har 

genomförs tillsammans med 

GIH. Mer arbete krävs. 

SKF:s utbildningar har en 

större variation av former 

för lärande där även 

webbaserade former för 

lärande används. 

Börja inventera vilka 

möjligheter som finns för olika 

former av lärande. 

Vi har deltagit på träff med 

andra SF som skapat en 

digital plattform för 

utbildning samt diskuterat 

olika enklare lösningar för 

att nå samma syfte. 

 

Nedskrivet av Anders Danielsson 
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Kanotgymnasiet (Slätvatten och Slalom) 
 

Personal; Mats Johansen (100%), Danny Hallmén (85 %), Hanna Plato (100 %), Raimo 

Vähäsaari (75 %), och Ludwig Andersson arvoderad.   

 

Elever 

Birger Svedman  Nynäshamn                                 Student VT19 

Alva Johansen  Nyköping                                     Student VT19 

Moa Lindén   Nyköping                                     Student VT19 

 

Dennis Kernen  Nyköping  

Isac Remmerfors  Ängelholm 

Ida Carlsson   Västervik 

Vendela Kühne  Fagervik 

Ebba Thoor   Bengtsfors 

 

Erik Andersson                                   Nyköping 

Alva Jentzen                                       Södertälje                                  Ny elev HT19 

Magnus Lindén   Nyköping 

Karl Brodén    Nyköping 

William Berg   Nyköping 

Rebecka Gustafsson-Lönnroth  Nyköping 

Jonna Ilovaara  Bengsfors 

Albin Hallberg   Bengsfors 

 

Erik Backrud   Nyköping   

Martina Wedebrand  Lidköping  

Daniel Djärf    Luleå 

Jesper Johansson   Karlstad 

Eric Hedin                                         Karlstad 

Ossian Fiander                                   Nyköping                                   Ny elev HT19 

Gustav Braxiö  Katrineholm   

 

Hugo Lagerstam                                 Löddeköpinge                            Ny elev HT19 

Agnes Thor                                         Bengtsfors                                 Ny elev HT19 

Erik Persson                                       Malmö                                        Ny elev HT19 

Johan Myrberg                                   Luleå                                          Ny elev HT19 

Julia Norefjord Hansson                     Vaxholm                                     Ny elev HT19 

Klara Råsten Lilja                               Vaxholm                                     Ny elev HT19 

 

Boendet: Under året bodde 23 elever i huset på Ringvägen. 

 

Gemensamma läger: Skidläger Orsa v-5 och Orsa v-49. 

 

Läger sprint: Vårläger Alcudia, Mallorca v.14-15  

Vi har även haft utbyte med Norska Kanotgymnasiet i Oslo under vecka 42.  

 

Läger slalom i samverkan med landslaget.  

 

Mullsjölägret: KG närvarade och höll föredrag. 
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Tävlingar sprint: (under skoltid) Copenhagen springregatta, Vårregattan Jönköping, 

Norrviken runt, Vårregattan Nyköping, Short Track & Marathon-SM, Höstregattan 

Jönköping, SUC-final Lidköping och Olympic Hopes. 

 

Intagningshelgen: Den ägde rum 8-10/2 i Nyköping och resulterade i 8 nyintagna kanotister 

(se föregående sida)  

 

Testverksamheten: Den löper som en röd tråd genom året och företas både på land, vatten 

och i laboratoriet på Bosön. Det görs ideligen fantastiska prestationer och många överträffar 

sig själva hela tiden.  

 

Rygg och Ledkliniken: De skadade och ledbrutna har även under detta år fått välbehövlig 

och god omvårdnad från personalen på Rygg och Led.  

 

Teoriutbildningen: Specialidrottskurserna läses på 4 terminer, tränings och tävlingslära 1 

och idrottsspecialisering 1 på börjas i årskurs 1. Tränings och tävlingslära 2 och 

Idrottspecialisering 2 påbörjas på vårterminen i årskurs 3.  

 

Möten: Tisdagsmöten, personalmöte varje vecka samt RIG- möte ca en gång i månaden samt 

ett föräldramöte under hösten. 

 

Praoelever: Ett stort intresse att praoa hos oss har noterats då ca 12 elever under året valt att 

förlägga sin prao på kanotgymnasiet. 

 

Utbildning: Kostregistrering genomfördes av Emma Lindblom från RF. Annelie Östberg har 

varit och pratat om gruppdynamik med både personal och elever. Dessutom individuella 

samtal på vårt träningsläger på Mallorca. Hanna har gått ACT- utbildning och Danny 

påbörjade ETU. 

 

Utvärdering: Sedvanlig enkät från RF genomfördes. Under maj gjordes en utvärdering av 

Dag Johansson SKF av det senaste året för att förbättra verksamheten inför det nya läsåret. 

 

Resultat slätvatten: Dennis Kernen blev uttagen till seniorlandslagets A-trupp och Rebecka 

Gustafsson Lönnroth, Karl Brodén och Erik Andersson till B-truppen. Karl och Rebecka tog 

även varsin världscupsmedalj i maraton och representerade landslaget vid VM. Eric Hedin, 

Hugo Lagerstam, William Berg och Magnus Lindén var likaså uttagna till Världscup eller 

EM. 

 

Dennis representerande landslaget vid U23-EM. Rebecka Gustafsson Lönnroth, Karl Brodén, 

William Berg, Erik Andersson och Eric Hedin representerade landslaget vid JEM. Ytterligare 

fina resultat bland många elever vid NM och Olympic Hopes. 

 

Resultat Slalom: Ossian Fiander vann Sverigecupen och var uttagen i Juniorlandslaget. 

 

Således än en gång, en mycket bra säsong för våra elever! 

 
Nedskrivet av KG-personalen 
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Föreningen KanotSyd (en allians mellan kanotklubbar i Skåne och KK Eskimå) 
 

 
Föreningens ledord: 

 Vilja, Ambition, Attityd, Glädje 

 

Föreningen Kanot Syd är ett av de kraftcenter som Svenska Kanotförbundet satsar på. Vi 

jobbar främst för att stärka samarbetet i den södra regionen. 

Sammanhållningen och vänskapen mellan ungdomarna har utvecklats under det gångna 

verksamhetsåret. Bra fördelning av deltagare mellan klubbarna. Vi har under året ytterligare 

förstärkt gemenskapen som bidrar till fortsatt god utvecklings för de aktiva ungdomarna. 

Vi har under året fått stöd av Svenska Kanotförbundet genom Idrottslyftet. 

Föreningens medlemsklubbar är Eskimå, Helsingborgskanotisterna, Lödde, Malmö, 

Ängelholm och Örkelljunga. 

 

Material 

Vi har några K1-or och besättningskajaker som vi köpt in genom åren och finansierat genom 

idrottslyftmedel. Kajakerna finns i Helsingborg, Ängelholm och Karlskrona. 

 

Träningsverksamheten 

Vi har målmedvetet tillvaratagit elitaktiva och före detta elitaktiva tränare, med goda 

kunskaper och stor erfarenhet inom träning för kanot. 

 

Genomförda aktiviteter/läger 2019: 

- Årsmöte i Malmö 10/2  

- Ängelholm 2/2. Läger för nya aktiva. Tränare Fredrik Tärnhuvud. 

- Malmö 23-24/3. Inriktning på tester, Cooper, chins, dips brutalbänk mm. Tränare Magnus 

Ljungberg och Björn Berg. 

- Karlskrona 27-28/4. Teknik, besättning, styrketräning mm. Tränare Cissi Velin och Jacob 

Holst 

- Malmö 10/8 Surfskiläger. Huvudtränare Emma Levemyr, Västkust surfskiklubb och 

Magnus Ljungberg med ett flertal ledare från Kalmar, Helsingborg och Malmö. 

- Ängelholm 28-29/9, med inriktning på besättningspaddling, löpning och simning. Tränare 

Andreas Åkesson och Isac Remmerfors. 

- Örkelljunga 18-20/10. Även ”prova på” för nya intresserade av KanotSyd. Tränare Anton 

Olsson, Hampus Svensson och Magnus Ljungberg. 

- Malmö 30/11-1/12, tester Cooper, chins, dips brutalbänk, paddelmaskin mm. Tränare 

Magnus Ljungberg och Axel Haglund  

 

Samtliga planerade träffar har genomförts. 

Under verksamhetsåret har 6 styrelsemöten hållits 

 

Deltagare 

12 ungdomar från Helsingborg, Lödde, Malmö, Ängelholm och Örkelljunga har deltagit i 

KanotSyd. 
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Hemsida 

KanotSyds hemsida: kanotsyd.se 

Styrelsen och de aktiva har skrivit på hemsidan om lägerverksamheten 2019. 

 

Summering 

KanotSyd har under sitt 10:e verksamhetsår genomfört helgläger enligt ovan med ungdomar 

från medlemsföreningarna. Man har träffats för träning, tester och sociala aktiviteter. 

Vi har haft en bra tränarstab och duktiga aktiva under året och ser fram mot fortsatt utveckling 

av verksamheten under 2020. 

 

 

Peter Dahlquist Sekreterare KanotSyd 
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Alliansföreningen Paddla i Väst (PIV)   
 

Ansvarig: Ola Isaksson (Ordförande), Trollhätte KK. 

 

Beskrivning av genomförandet av kommitténs arbete: 

Paddla i Väst är en alliansförening för kanotklubbarna i västra Sverige och har under 2019 

bedrivit verksamhet för att stödja och utveckla unga kanotisters utveckling i regionen. 

Under 2019 har styrelsen sammanträtt vid 12 tillfällen (vanligtvis via telefonmöten). Vi 

träffas och samarbetar även i samband med läger, tävlingar eller andra aktiviteter enligt 

nedan: 

 

Genomförda aktiviteter 2019: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

6. Läger 

 

Skidläger v 7 i Långberget 

 

KC-trän.läger Polen v 16-17.  

 

Ungd-/besättnläger Lidköping 

 

 

Klubböverskridande 

miniläger 

 

Medverkan breddläger v 44 

Mullsjö (arr Huskv-Jönköp) 

 

KC-läger/Test Göteborg okt-

nov 

 

Genomfördes som planerat, 27 st 

medv. 

Genomfördes ej pga för få 

intresserade. 

Genomfördes som planerat 27-

28/4, ca 100 st medv. från PIV-

klubbar mfl 

I Halmstad 20 okt ca 20 st delt 

från Hstd, Ä-holm, H-borg,Ö-

ljunga. 

Många medverkande från PIV-

klubbar 

 

Genomfördes ej pga för få 

anmälda 

7. Antal tävlingar 

 

Deltävl 1 Västgöta Cup 

Deltävl.2 Västgöta Cup 

Deltävl.3 Västgöta Cup final 

Besättn regatta Katrineholm 

 

Västsvenska DM 

 

Alliansloppet Trollhättan 

24/8,arr. TKK/PIV mfl 

 

Medverkan på I-nationell tävl 

I Lidköping 28 april 

Näset 10/7 och i Trollhättan 8/8 

I Halmstad 14 september 

I Katr.holm 21-22 aug, ca 20 st 

från PIV 

I Halmstad 14 september 

 

I Trollhättan 24 aug.  

 

 

Bagsvaerdreg. (ngr från PIV 

medverk) 

Ingen annan tävling passade in i 

år.  

8. Möten 

 

Telefonmöten 

Workshopmöte planering 

2019 

Årsmöte 

 

10 st telefonmöten genomförda 

I Lidköping 28 april 2019 

I Göteborg 2 mars 2019 
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Mål 1-3 år: 

Beskrivning av målen Planerade aktiviteter Genomförda aktiviteter och 

resultat 

1. Träningsmiljö för 

studerande i väst. 

 

 

 

 

 

 

2. Stärka ledarnas 

situation 

 

 

 

3. KC-läger, 

tävlingar, möten 

 

 

Bygga upp en träningsverk- 

samhet (typ Bosön) på G-

borgs universitet i 

samverkan med dem. 

Paddelmaskin inköpt 2016 

för idrottslyftsmedel. 

Möjlighet för tester också. 

 

Ambition att stärka ledarnas 

roll, framförallt unga ledare 

i åldern 16-2X g-m 

utbildning mm. 

 

Enligt samma upplägg som 

för 2018 

Projektet är under uppbyggnad. 

Paddelmaskinen används även 

vid kandidatarbeten för 

paddelmaskinsutveckling på 

Chalmers och i samverkan med 

Göteborgs Idrottsuniversitet 

 

 

Skett till viss del vid de läger 

som arrangerats 2019. 

 

 

 

Se aktiviteter under läger ovan. 

9. Tillgång till 

ambulerande 

tränare i regionen 

 

Önskemål för de klubbar 

som saknar kompetent 

tränare att kunna få tillgång 

till sådan vid träningsläger 

odyl. 

Fortfarande kvar på önskelistan. 

 
Övriga genomförda aktiviteter för kommittén: 

Vid ett kreativt workshopmöte 28 april i Lidköping där flertalet av PIV- klubbarna 

medverkade analyserades nuläget i klubbarna vad gäller åldersstruktur, behov mm från de 

aktiva. Sammanfattningsvis konstaterades att flera klubbar är inne i en generationsskiftesfas 

och att detta är en av anledningarna till att antalet aktiva minskat avsevärt på KC-läger mm. 

Mötet var samstämmigt överens om att PIV skall vara kvar som samordningsarrangör för 

läger, KC- och testverksamhet. 

Under 2019 har verksamheten flutit på bra inom det från 2018 nybildade Västra Kanot- 

Förbundet som är en sammanslagning av Västsvenska, Västergötlands och Hallands 

kanotförbund. Viss samverkan med PIV har skett under 2019. 

 

Idrottslyftsmedel har sökts och beviljats med 30 000 kr (via Lidköpings KF) med inriktning 

på att skapa utvecklande mötesplatser för att utveckla såväl organisationen, tränare som 

aktiva. 

Vad gäller Alliansloppet 24 aug i Trollhättan. Arrangemanget blev mycket lyckat och fin 

reklam för kanotsporten. Mycket arbete har nedlagts av framförallt Trollhätte KK samt god 

och proffsig hjälp från närliggande PIV- klubbar. 

Verksamhetsberättelsen skall godkännas och fastställas vid PIV:s årsmöte 29 februari 2020. 

 

 

Styrelsen för Paddla i Väst (PIV) 
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Kanotcentraler 
 

Ansvarig: Fredrik Karlsson 

 

 

 

Mål 1-2 år: 

Beskrivning av 

målen 

Planerade aktiviteter under 

kommande år 

Genomförda aktiviteter 

Fortsätta arbetet att 

kvalitetssäkra 

begreppet ”Godkänd 

Kanotcentral” 

Ta fram nytt klistermärke som 

visar vilket år man betalt och är 

godkänd för.  

Ta fram material som beskriver 

vad det innebär att vara 

Godkänd Kanotcentral.  

Klistermärken beställdes och 

skickades ut till alla KC under 

våren tillsammans med ett 

informationsbrev. KC loggan 

finns med i nytt tryckt material 

för utbildningar och 

lärarhandledning för säker 

paddling.  

Kontinuerlig kontakt 

med KC  

Fortsätta med 

nyhetsbrevutskick med 

målsättning om 10 stycken 

nyhetsbrev under 2019.  

Kontakt med kanotcentraler har 

skett sporadiskt, inga 

nyhetsbrev blev utskickade 

2019. 

Rekrytera fler 

kanotcentraler. 

 

Kontakta de som hyr ut 

kanoter.  

 

5 stycken nya fristående 

kanotcentraler anslöt sig 

tillsammans med 14 stycken 

Point 65 centraler under 2019. 

Utveckla 

besöksgruppen så att 

vi kan besöka alla KC 

var 3:e år för en 

kontinuerlig dialog 

och utveckling. 

 

Hitta rätt personer för uppgiften 

utspridda i landet. 

Fredrik besökte under 2019 ett 

femtontal anläggningar, ingen 

ny person för uppgiften blev 

funnen.  

Skapa en attraktiv 

kanotcentralsträff 

2019. 

Med hjälp av åsikter och 

önskemål från kanotcentraler 

runt om i landet.  

Ingen kanotcentralsträff 

genomförd 2019. 

Lägga event och 

utbildningar hos våra 

Godkända 

Kanotcentraler.  

I första hand försöka utgå från 

våra Godkända Kanotcentraler 

vid utbildningar eller event för 

extra marknadsföring.  

De flesta av årets utbildningar 

har blivit genomförda vid en 

Godkänd Kanotcentral.  

 

 

 

 

Nedskrivet av: Fredrik Karlsson 
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Friluftsliv och rekreation 
  
Ansvarig: Jonas Forsmark, Katinka Ingves, Fredrik Karlsson 

  

Kopplingen mellan paddling och friluftsliv är stark och självklar för många. Svenska 

Kanotförbundet (SKF) har en viktig roll i att stärka och synliggöra frilufts- och 

rekreationspaddling som friluftsaktivitet. SKF ska främja förutsättningar för och utveckla 

både antal utövare och kunskapsnivå inom friluftspaddlingen. Uppdraget är att verka för att 

fler tar del av utbildning i teknik, säkerhet och miljö, det vill säga Paddelpassets tre områden.  

 

Kanotister som paddlar som ett sätt att komma ut i naturen eller för motion finns inom flera av 

SKF:s discipliner. De flesta friluftskanotister återfinns inom havskajakpaddlingen, men 

många ägnar sig till exempel också åt olika former av forspaddling, SUP, kanadensarpaddling 

och surfski. Verksamheten sker främst ute i klubbar och hos Godkända Kanotcentraler. En 

tredje uppgift för SKF är att bevaka och tillvarata paddlingsintressen i samhällsplanering, 

framför allt gällande restaureringsarbeten i strömmande vatten, länsstyrelsernas 

friluftsstrategier och kommunala satsningar på friluftsliv.  

 

Jonas Forsmark var anställd på deltid fram till 1 september med fokus på utbildnings-, 

rekreations- och friluftsverksamhet. Katinka var anställd på heltid, och Fredrik Karlsson var 

anställd på 65 %, med samma fokus. Även Dag Johansson och Anders Danielsson gjorde 

viktiga insatser inom området, och inte minst alla som bidrog med ideella krafter. 

  
 

MÅL 1-2 ÅR 2019-2020  

Beskrivning av målen Planerade aktivitet Utförda aktiviteter 

Utåtriktat arbete, påverkansarbete  

SKF syns och finns 

representerade i 

paddelsammanhang (möten, 

konferenser, evenemang) och 

håller oss uppdaterade och 

nätverkar, bevakar och för fram 

paddlingsintressen i olika 

sammanhang, exempelvis 

Svenskt Friluftsliv, 

Sjösäkerhetsrådet, Städa 

Sverige, Tankesmedja för 

friluftsliv, Vattenråden, 

Naturvårdsverket, träffar med 

Länsstyrelse, Flytvästens dag. 

Delta som besökare, 

representant, 

researcha om de 

ämnen som är 

aktuella i olika 

träffar, bidrag till 

Flytvästens dag.  

SKF deltog i möten anordnade av 

Svenskt Friluftsliv. 

 

Anordnade workshop i samarbete 

med Friluftsfrämjandet med 

paddling och miljö som tema på 

Tankesmedja för friluftsliv, 

Kristianstad. 

Förutsättningar för paddling 

Bevaka utvecklingen gällande 

återställning av vattendrag så att 

de så långt möjligt kan anpassas 

till paddling i samförstånd med 

andra intressenter. 

Dialog med andra 

organisationer, 

Länsstyrelser, 

Vattenråden och 

Naturvårdsverket. 

SKF:s projektgrupp för återställning 

av vattendrag och kanotperspektiv 

hade fem möten och inledde arbete 

med att ta fram underlag till manual. 

SKF medverkade med presentation 

om kanotperspektiv på 

återställningsarbeten på 

Vattendagarna, Västerås. 

Kontakter med bland annat 
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Klippans kommun angående 

återställning av vattendrag.  

Kontakt med Gävleborgs, Skånes 

och Östergötlands länsstyrelser i 

frågan. Några kommuner hörde av 

sig och ville ha stöd i hur paddling 

kan utvecklas samt konkreta råd om 

leder, bryggor med mera.  

Kanotguiden.com 

Fler kommuner länkar till 

kanotguiden. Nå nya paddlare, 

stötta lokala klubbar och KC, 

inspirera till paddling i hela 

Sverige. Förbättrad design och 

funktion på kanotguiden.com 

 

Universella och 

riktade kontakter till 

kommuner för att få 

med dem. 

Administrera och 

hantera sidan, fixa 

ändringar för att 

snygga till utseende 

och 

användarvänlighet. 

 

Ett fåtal nya kommuner länkade till 

kanotguiden.com Arbetet med 

kanotguiden prioriterades inte under 

året.  

 

Kanotguiden.com marknadsfördes 

på föredrag, festivaler och möten. 

Facebooksida för 

friluftspaddling 

Engagera friluftspaddlare, nå 

paddlare som inte har kontakt 

med klubb eller organisation, 

SKF känt bland paddlare. 

 

Se över innehåll, 

form. Plan för 

inlägg. Skapa 

intresse. Lägga ut 

filmer, tips, 

inspirerande bilder 

etc.  

46 inlägg gjordes på Facebooksidan, 

om SKF-utbildningar, tips på 

evenemang, andras konferenser och 

utbildningar, säkerhetsutrustning 

mm.  

262 följare 1 januari, 398 följare 

sista december.   

Hemsida 

Paddelintresserade och andra 

kanotaktörer söker sig till 

hemsidan för att hitta 

uppdaterad och inspirerande 

information om paddling, 

Paddelpasset, paddelställen, 

examinatorer och utbildningar. 

Se över struktur och 

innehåll, uppdatera, 

lägga till rubriker. 

 

Arbete påbörjades för att fräscha 

upp sidan och även ge synlighet för 

friluftspaddlingen. 

 

Svårt att mäta hur många som 

besökte sidan för att hitta 

information relaterad till 

friluftspaddling och 

friluftsrelaterade utbildningar. 

Annonsera 

Locka lärare och andra ledare 

till GSRT och skolrelaterade 

projekt, säkra skolpaddlingar. 

 

GSRT-utbildningar 

för lärare och andra 

ledare. 

Annonsering på Facebook och 

hemsida.  

Marknadsföra SKF och 

verksamheten 

SKF känt bland friluftspaddlare, 

Paddelpasset känt bland 

paddlare, inspirera till att utbilda 

sig, gå med i klubb, paddla 

/mer/. 

Delta aktivt som 

arrangör, föreläsare, 

workshophållare, 

medverkande på 

festivaler och 

mässor, event, om 

SKF, paddelpasset, 

säkerhet och miljö, 

friluftsliv mm. 

 

SKF deltog på kajakträffar och 

synliggjorde förbundet, utbildningar 

och friluftsverksamheten: 

Kanadensarsymposium 

Ut & Njut i Gryt i Östergötland 

Läckö Kajakträff i Västergötland 

och Tjäröfestivalen i Blekinge. 
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Samverkan och påverkansarbete  

Dialog med myndigheter, 

regionförbund etc. 

Delaktig i dialog om friluftsliv 

och paddling, påverka 

förutsättningar för paddling och 

för klubbar och KC, stöd för 

klubbar och KC, främja 

paddling i kommuner. 

Direkt kontakt med 

friluftsstrateger på 

kommuner och 

länsstyrelser, delta i 

möten och träffar om 

friluftsutveckling, 

turism, kanoting, 

återställande av 

vattendrag, 

tillgänglighet. 

SKF skrev 4 remissvar eller 

utlåtanden angående 

paddlingsmöjligheter och skyddade 

naturområden, hade kontakt med 

kommuner och länsstyrelser i syfte 

att lyfta fram paddling och 

paddlingsbehov, svarade på frågor 

från myndigheter om kanot och 

paddlingsmiljöer. 

Hitta nya samarbetspartners. 

Samarbete med flera aktörer för 

att sprida intresse för och 

kunskap om paddling, främja 

paddling som aktivitet för alla 

oavsett ålder, kön, bakgrund, 

funktionsvariation. 

Kontakta exempelvis 

studieförbund, 

skridskoklubbar, 

pensionärsföreningar

. 

 

En grundkurs (grönt paddelpass) 

genomfördes i samarbete med 

Folkuniversitetet Stockholm.  

 

Dialog med Point 65, Point 65-

uthyrare blev centralt anslutna som 

Godkända Kanotcentraler. 

 

Kontakter togs med Svenska 

Turistföreningen för att erbjuda 

”paket” med både boende och 

paddling. Försök gjordes i Åre och 

Stockholm.    

Säkerhetsfrämjande arbete i 

samverkan med 

Transportstyrelsen.  

SKF deltar i 

Sjösäkerhetsrådets 

arbete med målet att 

sänka antalet 

omkomna genom 

drunkning. 

SKF deltog i Sjösäkerhetsrådets 

möten och bidrog med 

presentationer om bland annat 

säkerhet inom surfski.  

 

SKF deltog i Flytvästens dag med 

inslag på Facebook och hemsida. 

Utbildning och information  

Öka och främja säkerhet, 

minska antalet kanotrelaterade 

olyckor. 

Arbetsgruppen för 

säkerhet återupptar 

sitt arbete med att se 

över kanotrelaterade 

incidenter och 

olyckor. 

 

Klubbar och 

godkända KC får 

säkerhetsinformation 

och stöd i att skapa 

säkerhetsplaner. 

Framtagande och 

spridning av material 

för säker paddling 

till ledare internt och 

externt. 

 

Säkerhetsgruppen har haft möten 

och sett över behov av kommande 

insatser.  

 

 

 

 

Säkerhetsmanualer finns att tillgå, 

kurser som ex Grundläggande 

Säkerhets och räddningsteknik 

genomförs. 
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Fortsätter att erbjuda 

utbildningar och utbildar nya 

instruktörer, examinatorer och 

utbildare. Vi når ut till fler med 

utbildningsinsatser.  

 

SKF ska utbilda examinatorer 

för Paddelpasset, för att stärka 

och tillgodose framtida 

ledarbehov. 

Kurserna och 

kursledare till 

Säkerhet Hav och 

Säkerhet Fors finns 

och ska genomföras. 

De är 

förkunskapskrav för 

Havskajakledare 2 

och Forsinstruktör 2. 

De riktar sig även 

till icke ledare. 

SKF utbildade  

14 Havskajakledare 1 

3 Havskajakledare 2 

 

SKF utbildade examinatorer: 

6 gula examinatorer 

5 gröna kajakexaminatorer 

1 grön kanadensarexaminator 

5 gröna forsexaminatorer 

1 blå havskajakexaminator  

7 röd forsexaminator 

 

Material och innehåll togs fram för 

Havskajakledare 3. 

 

Sprida information och 

erbjudanden till friluftsaktiva 

kanotaktörer i samhället 

Idrottshögskolor, 

Gymnasieskolor, 

Scoutrörelsen, 

Folkhögskolor, 

Kyrkan 

 

I samband med projektet Säker 

paddling har skolor fått del av 

säkerhetsutbildning. 

Projekt  

Säker paddling i skolan  

 

 

Medel ansökt från 

Svenskt Friluftsliv 

för att Utbilda 

idrottslärare i GSRT. 

   

 

Projektet beviljades och drivs. 

Annonsering på Facebook, hemsida. 

Ca 80 idrottslärare utbildades i 

GSRT i projektet Säker paddling. 

Projekt En bra friluftsdag i, på 

och kring vatten i samarbete 

med Friluftsfrämjandet och 

Svenska 

Livräddningssällskapet. Medel 

ansökt från Svenskt Friluftsliv 

som eget projekt. 

Idrottslärare ska få utbildning 

och lärarhandledning för att 

arrangera trygga, roliga och 

inspirerande friluftsdagar. 

 

 Projektet beviljades ej medel, och 

har inte genomförts. 

Projekt Miljöengagerad 

paddling 

Medel ansökt från Svenskt 

Friluftsliv som eget projekt. 

 Projektet beviljades ej medel, och 

har inte genomförts.  

 

Miljöengagemang för kanotister var 

tema på workshop på 

Tankesmedjan, i samarbete med 

Friluftsfrämjandet. 

 

Samarbete med Mittuniversitetet 

beviljades medel från Mistra 
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PaddelPower ett system som 

integrerar med Paddelpasset 

men är mer anpassat till barn 

med små utvecklingssteg som 

gör att barnen stimuleras till 

utveckling, Bidrag från 

Svenskts friluftsliv gör att vi 

kan forcera vårt arbete.  

Sprida det material 

som är framtaget och 

testat i pilotprojekt.   

  

PaddlePowerhäfte trycktes upp.  

 

Ett par klubbar genomförde lyckade 

försök med PaddlePower.   

Fler klubbar har visat intresse och 

kommer att genomföra 2020. 

Projekt Paddla året om. 

Medel ansökt från Svenskt 

Friluftsliv som eget projekt.  

 Projektet beviljades inte medel, och 

har inte genomförts. 

Uppdatering och utveckling av 

Paddelpasset 

Arbeta med att 

etablera röda och 

svarta nivåer samt att 

växa inom fler 

grenar. 

Använda licens-

hanteringssystemet.  

Utbildning på svart nivå inom 

forskajak genomfördes.  

 

De första examinatorerna på röd 

nivå i forskajak utbildades.  

Det finns nu 7 godkända 

examinatorer.  

Fler kanotister behärskar både 

teknik, säkerhet och har känslan 

för naturen och kunskap om och 

implementerar allemansrätten.   

Ta fram ledar-

utbildningar, steg 3 

under 2019. Utbilda 

instruktörer som kan 

utbilda inom 

friluftspaddlingen. 

Internationellt 

samarbete hjälper 

oss att nå målen. 

 

Förmedla affischer 

om paddling och 

allemansrätten, 

framtagna i 

samarbete med 

Naturvårdsverket.  

Se ovan under utbildning.  

Forskningsprojekt Ta fram 

ledarutbildningar 

samt utveckla 

kunskapen om hur vi 

kan få kunskap om 

ex allemansrätten att 

slå igenom i 

praktiskt beteende.  

Vårt samarbete med 

Mittuniversitetet beviljades medel 

från Mistra och kommer att bidra till 

ökad kunskap på området. 

Kanotförbundets del är inte stor men 

vi tror den blir betydelsefull och 

praktiknära. 

Internt  

Utveckla och strukturera 

arbetsyta och lagringsutrymme 

för kansliet. 

En logisk, lätt överskådlig och 

lättarbetad arbetsplats för 

kansliet, funktionella 

mejladresser. 

Börja använda 

Outlook Office 365, 

köpa tjänster av 

företaget i Nyköping. 

Office 365 introducerades. 

Sharepoint började användas i slutet 

av året. 
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Hemsidans struktur och 

innehåll. En enkel och logisk 

hemsida som används av 

klubbar och godkända KC för 

att hitta uppdaterad information 

och inspiration 

 

 Arbete påbörjat 

Utveckla och strukturera 

paddelpasshanteringen.  

Paddelpass erhålls och 

faktureras på ett snabbt, enkelt 

och korrekt sätt för 

examinatorer från Resursteamet, 

klubbar och KC, paddelpass 

(och andra certifieringar) 

registreras och hanteras på ett 

korrekt sätt enligt GDPR. 

Arbetar mer med att 

få struktur och 

funktion i 

paddelpassprogramm

et, Katinka lär sig 

mer om programmet, 

jobbar med tydliga 

rutiner för all 

hantering från 

inrapportering till 

fakturering och 

leverans, 

kommunikation med 

klubbar och KC om 

hanteringen. 

 

Paddelpassprogrammet har fått 

några nya efterfrågade funktioner.  

Paddelpass levererades i stort sett 

som planerat. Sommaren krävde 

insatser från flera på kansliet för att 

leveranser skulle ske. 

  
 

  
Nedskrivet av Jonas Forsmark 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



73 

 

SUP kommittén (Stående Paddling) 
 

Ansvariga: Peter Johansson, Patrick Boyum och Urban Åkeson. 

 

Beskrivning av genomförd verksamhet: 

 

Nationellt 

-  Kommittén ansvarade för att genomförande av Swedish Sup Race Series 

(SSRS) blev planerad. Genomförandet stod olika lokala klubbar/aktörer för. 

 

- SM-tävlingarna genomfördes i samband med SM-veckan i Malmö. Kommittén 

var involverade i både planering och genomförande, i tätt samarbete med den 

lokala arrangörsklubben Malmö Sup Klubb som gjorde ett fantastiskt arbete 

med tävlingarna. Det blev tre bra tävlingar med Technical Race vid stranden 

”Ribban”, distans med två varv runt Malmö Kanal samt Sprinten som kördes i 

bassängen nedanför Posthusplatsen. Sprinten direktsändes i SVT och bjöd på 

fina sändningar. 

 

-  SM i Supersprint avgjordes i Örkelljunga genom ett samarbete med de 

Skåneklubbar som arrangerade sprinttävlingar samtidigt. Ett lyckat samarbete 

som gav mersmak inför framtiden. 

 

- De tävlingar som lockade flest paddlare i Sverige var de så kallade ”Fun Race”, 

ex Skärholmen Runt, som inte har någon direkt koppling till kommitténs 

arbete. 

 

Internationellt 
- De internationella tävlingarna blev sent utlysta och endast Sofie Simonsson 

(SUP Surf) deltog från Sverige då det blev svårplanerat och dyrt att delta med 

ett större landslag. 

 

Nedskrivet av: Peter Johansson 
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Föreningen Kanot StorStockholm - Kraftcenter Stockholm  
 

Styrelsen har bestått av följande personer och har haft ett möte; höstmötet. 

 

Ordförande: Richard Tegnér Brunnsviken 

Vice Ordf. Alarik Sandrup 

Kassör: Thomas Bengtsson Örnsberg KS 

Sekreterare: Eva Gulle SPK 

Ledamot: Johan Roos Fridhem 

 

Rapporten omfattar vad som har genomförts under 2019. 

Det övergripande målet har varit att bidra till verksamheten under parollen ”drag i vardagen”. 

Verksamheten har följt den plan som fastställdes då kraftcenter startades vilken redovisades 

till klubbar och antalet aktiviteter liksom antalet aktiva som följts och stimulerats under 

säsongen har varit stor. Tränaren Conny Edholm har besökt alla klubbarna minst fem gånger 

och genomfört totalt 46 träningspass. Klubbesöken har varit uppskatta de av båda aktiva och 

tränare/ledare. Tränaren Conny har även skrivit träningsprogram varje vecka som mejlats ut 

samt läggs ut på facebook. På facebook är även Kraftcenter aktiv genom att uppmärksamma 

träningar, forskning, tävlingar och läger mm. 

 

Vårlägret i Polen som samarrangerades med Stockholms Kanotförbund och även med 

Jönköping samt Huskvarna var Conny och Linda Härefelt tränare/ledare Brunnsvikens 

Kanotklubb tränaransvariga för, med ca 30 deltagare som blev ett mycket lyckat med bra 

träning, utbildning och socialt umgänge samt sammanhållande kamratskap. Kraftcenter har 

genomfört en föreläsning, Conny har varit tillsammans med Linda varit ansvarig för 

Besättningsregattan i Katrineholm och även genomfört DM/S:t Erikspaddeln på Brunnsviken 

tillsammans med Linda och Eva Gulle från SPK. 

 

Klubbarna tycker att besöken har varit bra. De har fungerat som utbildning och 

motivationshöjare både för träningsgrupperna och för de individer som deltar på dessa. Conny 

har även varit med 4 tävlingar som stöd för klubbarna och deras aktiva.  

 

De övervägande positiva erfarenheterna pekar fortfarande på att satsningen med 

Kraftcenter är rätt, att verksamhetsplanen liksom genomförandet varit bra, samt att effekten 

för svensk kanot skulle kunna ökas avsevärt med en bättre ekonomi. Ökade anslag skulle 

innebära att Kraftcentrets tränare skulle kunna öka närvaron med de aktiva och tränarna, 

förbättra kvalitén i verksamheten och därmed ännu bättre tillvarata den positiva trend som 

finns för kanot i Storstockholm i dag. 

 

För Kraftcenter StorStockholm 

 

Aktivitet              Klubb        Antal Deltagare 

Föreläsning med Mikael Mattsson 11/2 

på Brunnsviken 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Träningsläger Polen 13-20/4 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Öppet Besättningsläger, SKF 

Katrineholm 30/5-2/6 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

11 
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Vårregattan Jönköping 11-12/5 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

40 

Hofors 8-9/6 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

SM Nyköping 16-21/7 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

30 

Skåneregattan 31/8-1/9 BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

40 

Besättningsregattan i Katrineholm 21-

22/9 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm, Ägir 

35 

S:t Erikspaddeln och DM på 

Brunnsviken 28/9 

BKK, SPK, Fridhem, 

Vaxholm 

40 

 

Klubbträning Antal gånger Antal Deltagare 

SPK 20 85 

Ägir 6 34 

Fridhem 6 12 

BKK 8 42 

Vaxholm 5 30 

 

Läger, föreläsning och tävlingar; 9 med 286 deltagare från Kraftcenter 

Totalt antal träningar 46 med 203 deltagare= snitt 4,4 

 

Nedskrivet av Conny Edholm 

 

 

 

 


